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Protokoll föreningsmöte Veterinärmedicinska föreningen 3/10 kl. 16:30  

§52. Mötet öppnas 

Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet öppnat kl. 16:40.  

§53. Val av mötesordförande (b) 

Beslut: Caitlin Sandström väljs till mötesordförande.  

§54. Val av sekreterare (b) 

Beslut: Liselle Simonsson väljs till sekreterare.  

§55. Val av fullmaktskontrollanter (b) 

Beslut: Jasmin Pettersson och Ida Henckel väljs till fullmaktskontrollanter. 

§56. Fullmakter (i) 

16 giltiga fullmakter lämnas in.  

§57. Mötets behöriga utlysande (b) 

Beslut: Mötets behöriga utlysande godkännes.  

§58. Godkännande av dagordningen (b) 

Beslut: Dagordningen godkännes.  

§59. Val av justerare tillika rösträknare (b) 

Beslut: Alma Kozma och Charlotte Kemna väljs till justerare tillika rösträknare. 

§60. Föregående mötesprotokoll (b) 

Beslut: Att lägga föregående protokoll från den 2/5–2024 till handlingarna.  

§61. Fastställande av röstlängd (b) 

Beslut: Röstlängden fastställs till 110 röstberättiga medlemmar inklusive fullmakter.  

§62. Fackförbundens information (i) 

i. Sveriges Veterinärförbund 

Magnus Rosenqvist företräder Sveriges Veterinärförbund (SVF). Magnus informerar 
om ett pressmeddelande från landsbygdsministern om att införa verksamhetsansvar 
i djurhälsolagen, vilket innebär att arbetsgivaren blir granskad vid brister i vården 
orsakat av arbetsmiljö/utrustning i stället för den legitimerade djurhälsopersonalen.   

Magnus informerar om en bokstavsutredning, vilket innebär en utredning på 
Regeringskansliet där de ska utreda jour och beredskap. Alla veterinärer kan komma 
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att bli skyldiga att ha beredskap och jour. Magnus menar att man har glömt titta på 
arbetsmiljön angående detta. Förbundet ska ha en dialog med de som gör utredningen.  

Djursjukvårdspriserna har ökat, men ofta benämns detta som att veterinärpriserna ha 
ökat. Magnus beskriver problematiken med att benämna det på det här sättet då 
veterinär arbetskraft inte är kostsamt, men att djursjukvården blir mer kostsam. Om 
denna prissättning är något som kommer påverka de anställdas arbetsmiljö negativt 
kommer förbundet att gå in.  

Slutligen informerar Magnus om veterinärmötet som är i november som även 
studenter är välkomna att delta på. Studenter kan dessutom gå med i SVF 
kostnadsfritt. 

ii. Kommunal 

Ingen representant närvarar på mötet.  

iii. Naturvetarna 

Ingen representant närvarar på mötet.  

§63. Information från Skattmästaren (i) 

Skattmästare Selma Bergström informerar föreningen om att årets budget ligger fel på 
grund av att budgeten är baserad på siffror från 2023, men årsavslutet för 2023 visade sig 
inte vara gjort. Det resultat som presenterades på föreningsmötet stämmer således inte 
överens med verkligheten. Selma hälsar att utskotten ska fortsätta som tidigare men att 
om möjligt dra ner på onödiga utgifter. Om någon har frågor kan skattmästaren kontaktas 
via mejl. 

§64. Motion: Stadgeändring doktorandrådets representation i styrelsen (i, b, d) 

Ordförande Caitlin Sandström presenterar doktorandrådets motion om stadgeförändring 
enligt Bilaga 1.  

Caitlin Sandström presenterar att styrelsen föreslår bifallande.  

Beslut: Att bifalla motionen enligt Bilaga 1. Motionen röstas nu igenom för andra gången 
och förs in i stadgarna.  

§65. Motion: Stadgeändring doktorandrådets utformning (i, b, d) 

Ordförande Caitlin Sandström presenterar doktorandrådets motion om stadgeförändring 
enligt Bilaga 2.  

Caitlin Sandström presenterar att styrelsen föreslår bifallande.  

Beslut: Att bifalla motionen enligt Bilaga 2. Motionen röstas nu igenom för andra gången 
och förs in i stadgarna.  

§66. Motion: Ändra namn på UP-ansvarig och VKV-ansvarig (i, d, b) 
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Inskottsordförande Jasmin Pettersson presenterar motion om stadgeförändring enligt 
Bilaga 3.  

Caitlin Sandström presenterar att styrelsen föreslår bifallande.  

Beslut: Att bifalla motionen Bilaga 3. Motionen röstas nu igenom för andra gången och 
förs in i stadgarna.  

§67. Motion: Utöka köksposterna i KV (i, d, b) 

Köksmästare Arvid Törnfelt presenterar motion om stadgeändring enligt Bilaga 4.  

Caitlin presenterar att styrelsen föreslår avslag. Styrelsen anser det finns en risk att 

kökspersonal inte blir en lika attraktiv post som barpersonal. Caitlin lyfter också, å 

styrelsens vägnar, att köksansvar kan delas upp internt i stället för att binda det till 

stadgarna. Dock ser styrelsen positivt på förslaget att lägga till ytterligare en köksmästare.  

Arvid förklarar att kökspersonal skulle agera som barpersonal, men att de skulle bli mer 

utbildade i hur köket fungerar och förväntas arbeta i köket under pubar. Kökspersonal 

förväntas dock inte stå i köket vid alla klubbverkets evenemang såvida det inte önskas. 

Det lyfts också att det kan vara en fördel att fördela ansvaret i köket mellan fler poster för 

att inte köksmästare ska vara en så betungande post.   

Klubbmästare Olle Sjöberg lyfter problematiken med att få in gamla klubbverkare som vill 

eller kan jobba. Arvid instämmer i att förlitandet på gamla klubbverkare inte är hållbart 

och menar att det därför behövs fler poster inom klubbverket.  

Klubbmästaren lyfter dessutom att fler med ansvar i köket skulle innebära bättre 

förutsättningar att servera bra och god mat på klubbverkets evenemang vilket i sin tur 

kan ge större uppslutning i samband med dessa. Det lyfts dessutom att kåren för att kunna 

hålla mer interna evenemang behöver bli bättre på att laga maten själv, och klubbverket i 

dagsläget inte klarar av att göra det på ett bra sätt.  

Föreningen diskuterar olika namnbyten på barpersonal. 

Sekreteraren föreslår att föreningen tar beslut om att lägga till ytterligare en köksmästare 

och en barpersonal och bordlägga diskussionen om namngivningen på barpersonal till en 

annan gång. Motionen revideras under mötet i samband med detta. Föreningen 

godkänner.  

Ordförande Caitlin Sandström beslutar att voteringen för denna motion är sluten.  

Beslut: Föreningen bifaller motionen med revidering enligt Bilaga 5. Stadgeändringen 
behöver godkännas på ytterligare ett föreningsmöte och förs in i stadgarna om motionen 
då bifalles. 
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§68. Motion: VMF ska införa studentoveraller under ledning av Ovvegruppen  

(i, d, b) 

Malin Sondell och Saga Gustafsson presenterar motionen om att införa studentoveraller 
enligt Bilaga 6. De presenterar också resultat från enkäten de skickade ut om intresse för 
studentoveraller.  

Caitlin Sandström presenterar att styrelsen föreslår bifallande.  

Föreningen diskuterar färg på studentoverallerna. Malin förklarar att resultatet från 
enkäten visade att majoriteten ville ha rosa och lila overaller och att det således planeras 
bli så. Det lutar åt att veterinärstudenter kommer ha lila overaller och 
djursjukskötarstudenter rosa overaller. En majoritet ville att programmen skulle ha olika 
färger på overallerna och därför planerar ovvegruppen att göra så om motion bifalles. 

Föreningen diskuterar hur ovvegruppens samarbete med PR-utskottet kommer fungera. 
Malin förklarar att ovvegruppen är en undergrupp till PR, men inte officiella poster i 
studentkåren. De har således egna inval. Ovvegruppen kommer ha separata möten och 
möten tillsammans med PR-utskottet och overaller hamnar under PR-utskottets budget. 
Det är dock ovvegruppen som har allt ansvar för overallerna.   

En medlem undrar om invigningen kommer arrangeras av klubbverket. Ovvegruppen 
förklarar att det kan vara en liten grej för att inte belasta klubbverket och föreslår 
möjligheterna att kunna göra det på en pub alternativt på nation.  

En medlem undrar om hängselbyxor vore ett alternativ overaller för att särskilja sig från 
de andra programmen i Uppsala som har overaller. Malin berättar att det har diskuterats, 
men lyfter att overaller är den mest traditionella klädseln och att de därför valt den.  

Föreningen diskuterar vilken typ av evenemang som overaller skulle användas på då 
många av kårens befintliga sittningar är finsittningar. Sådant som lyfts är att overaller kan 
användas undertill på temasittningar, under overallspecifika evenemang, 
namnavslöjningar etcetera. Det uppmuntras också att använda overallen till vardags. Det 
förtydligas också att det aldrig är ett krav på overaller, även under overallspecifika 
evenemang, för att ingen ska uteslutas.  

En medlem undrar när det planeras ske försäljning av overaller. Tanken är att ha 
försäljning i samband med nytt läsår. Om denna motion bifalles idag kommer en första 
beställning att genomföras i januari om möjligt.  

Ordförande Caitlin Sandström beslutar att voteringen för denna motion är sluten.  

Beslut: Att bifalla motionen enligt Bilaga 6.  

§69. Motion: Tillägg i Alkoholpolicyn (i, d, b) 

Festmästare Anja Sjöström väljer att dra tillbaka motionen och den behandlas således inte 
under mötet.  

§70. Motion: Kombinationslås i hundgårdar (i, d, b) 
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Hundgårdsansvarige Anja Sjöström presenterar motionen om revidering av 
hundgårdspolicyn enligt Bilaga 7.   

Beslut: Att bifalla motionen enligt Bilaga 7.  

§71. Proposition: Studiebevakning av masterprogrammet i djuromvårdnad  

(i, b, d) 

Ordförande Caitlin Sandström presenterar proposition om stadgeändring enligt Bilaga 8. 

Beslut: Att bifalla propositionen enligt Bilaga 8. Stadgeändringen behöver godkännas på 

ytterligare ett föreningsmöte och förs in i stadgarna om motionen då bifalles.  

§72. Information från SLUSS (i) 

SLUSS vice ordförande Einar Nordgren informerar föreningen om SLUSS och om 

Fokusrådet i Skinnskatteberg som är den 25–27 oktober.  

§73. Studiesociala enkäten (i) 

Alice Södervall presenterar resultatet från studiesociala enkäten 2024.  

§74. Kårhusflytten (i, d, b) 

Caitlin Sandström förklarar situationen med kårhusflytten. Kåren har under ca fem års tid 
jobbat med ett projekt att flytta in kårverksamheten i Universitetshuset på grund av att 
befintligt kårhus är för litet och då markägarna har andra ändamål för marken som det 
befintliga kårhuset står på. Föreningen har haft möjlighet att komma med önskemål om 
lokalerna och fått dessa uppfyllda. Till en början fick föreningen besked om en rimlig hyra, 
men denna höjdes 2024 drastiskt till en summa som föreningen inte har möjlighet att 
betala.  

Caitlin förklarar att nuvarande kårhuset försörjs av KC (gamla UDS) som är beläget bakom 
kårhuset. KC ska rivas och i samband med det förlorar kårhuset el, vatten och värme. 
Rivningen av KC får dock inte påbörjas förrän kårens arrendeavtal löper ut. Akademiska 
hus kan tidigast säga upp avtalet sista december 2026 och därefter löper fyra månaders 
uppsägningstid.  

Caitlin lyfter tre olika alternativ för kåren: hitta en alternativ befintlig lokal på campus att 
hyra, stanna kvar på befintlig mark en begränsad tid eller flytta in i universitetshuset 
förutsatt att hyran går att få ner.  

De husen som finns befintliga att hyra på campus har inte möjlighet till festlokal eller stort 
kök, utan vore endast för kontor. En möjlighet i ett sådant scenario vore att dela festlokal 
med Ultuna studentkår.  

Caitlin förklarar att det föreningen ska ta beslut om idag är frikoppling av kåren från KC 
så att kåren har egen försörjning av el, vatten och värme. Detta skulle ge kåren ca 10 år 
till att hitta en lösning innan en flytt behöver ske. En frikoppling skulle kosta ca 3 miljoner 
kronor och Caitlin föreslår att få in dessa pengar via sponsring likt när kårhuset byggdes. 
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Om föreningen beslutar att frikoppla kommer Akademiska hus hjälpa studentkåren med 
detta. En frikoppling skulle förutom att ge föreningen mer tid att utforska andra 
möjligheter även öka värdet på kårhuset för en framtida försäljning.  Caitlin förklarar att 
det skulle skrivas avtal med Akademiska hus inför en eventuell frikoppling för att ha 
löften skriftligen.  

Caitlin lyfter att i samband med en eventuell frikoppling bör studentkåren ta in en extern 
konsult som kan driva frågan om en kårhusflytt å VMF:s vägnar så att det blir korrekt gjort 
från början och en och samma person kan följa arbetet.  

En medlem undrar vad som händer med Matverkstans lokaler i och med att de ska flytta 
sin verksamhet. Caitlin ska kolla upp detta.  

En medlem undrar om det utan en frikoppling finns en realistisk lösning. Caitlin förklarar 
att det kan gå att hitta en tillfällig lösning för att fortsätta driva kårverksamheten, men att 
det inte skulle gå att få precis vad vi vill. Det skulle dessutom innebära en övergångsperiod 
och en tillfällig flytt skulle vara skadlig för kårens verksamhet.  

Beslut:  Att föreningen ska frikoppla kårhuset från KC förutsatt att det är ekonomiskt 
möjligt efter insamling av sponsringsmedel.   

§75. Fyllnadsval (b) 

Valberedningen presenterar förslag till fyllnadsval samt vakanta poster enligt Bilaga 9. 

Beslut: Föreningen godkänner fyllnadsvalet enligt Bilaga 9.  

Beslut: Föreningen godkänner direktjustering av valet.   

§76. Rapporter (i) 

a. Bladmagen  

Chefredaktör Tuve Andersson rapporterar.  

”Bladmagen har under de senaste veckorna planerat ihop och påbörjat arbetet med 
höstens första nummer, där vi bland annat kommer skriva en del om välkomstveckan. 
Den preliminära planen är att allt ska vara färdigt så att tidningen kommer ut någon 
gång runt mitten till slutet av oktober. Vi har även börjat skicka ut Löpmagen igen, med 
senaste utskicket i söndags 29/9.” 

b. Djuretiska utskottet 

Ordförande för Djuretiska utskottet Sofia Bergstrand rapporterar skriftligt.  

”Vi har en lite långsam start på terminen då många av oss har mycket annat i livet just 
nu, men hoppas på att oktober blir mer aktivt. Vi ska ha ett möte nästa vecka, eller 
veckan därpå och prata igenom de idéer för hösten som vi hade i våras och lägga upp en 
ungefärlig tidsplan.” 

c. Ekonomiutskottet 
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Skattmästare Selma Bergström rapporterar.  

”EkU har fortsatt betala ut BOE:s och fakturor, samt jobbat med bokföringen. EkU håller 
på att göra klart årsavslutet för 2023 för att kunna lämna in deklarationen för 2023. 
Vidare så har EkU betalat ut löner för första halvåret 2024. VAKA-systemet har nu 
kommit i gång igen och första tillfället för att registrera passerkort har hållits under 
FiQ:s första fik där många protozoer registrerade sina kort, EkU kommer hålla 
öppettider för kortregistrering framöver när FiQ har fik.” 

d. Eventutskottet 

Ordförande för Eventutskottet Saga Gustafsson rapporterar.  

”EvU skulle hålla i ett samarbete med FiQ under terminens första fik för att sälja 
kurslitteratur, men det var bara en stackare som anmälde sig så ställdes den in. 

Sångboksmiddagen skulle hållas den 20/9, men den ställdes in på grund av för få 
anmälningar. Vi kommer i stället satsa på en fulsittning i november, men datum ska 
kollas för att hitta ett som passar så många protozoer som möjligt.  

EvU planerar även för föreläsningar i höst. Vi funderar på en med Sara Molin och en 
veterinär som arbetar med rescue utomlands.” 

e. Fikautskottet 

Fikamästarinna Clara Farnebäck rapporterar.  

”FiQ började terminen med att göra pastasallad och brownies till protozoerna som 
serverades under måndagen på välkomstveckan. Vi har också hållit i ett protozoecafé 
där det serverades gratis kladdkaka till alla protozoer och det kom en hel del protozoer, 
vilket var väldigt kul! Vi deltog på utskottsmässan och höll efter det vårt första möte där 
det dök upp ett par protozoer. De första caféerna under hösten planerades under mötet, 
caféet den 24/9 behövdes dock ställas in. 

Nästkommande café är nu på tisdag med äppeltema och vi hoppas att folk vill fika med 
oss då! Dessutom har FiQ hjälpt till att fixa med frukost och lunch under NVM i helgen 
och såklart gjort kvällens soppa med bröd. Nu under mötet har vi också fått in ett gäng 
nya sockerbagare som vi hoppas ska trivas i utskottet!” 

f. Inskottet 

Ordförande för Inskottet Jasmin Pettersson rapporterar.  

”Inskottet har nu genomfört välkomstveckan och det har gått relativt bra och smidigt. 
Vi hoppas alla protozoer har haft det roligt och känner sig välkomnade. Vi har iallafall 
tyckt det har varit roligt. Vi har skickat ut utvärderingsenkäten som är nu stängd och 
väntar på en sammanställning av den. Inom snar framtid ska vi ha välkomstmöte som 
riktar sig mot främst protozoer och senioramöbor men alla är såklart välkomna!” 

g. Internationella utskottet 
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Ordförande för Internationella utskottet Stella Bergman rapporterar.  

”IU har haft sitt första möte där rapport från IVSA:s kongress i Peru bland annat togs 
upp. Vi har också hunnit med vårt protozoemöte där vi hade rekord i 
mötesdeltagare! Årets utbyte går till Hongkong vecka 48 och vi är 10 veterinärstudenter 
som ska åka från VMF. Utöver detta planerar vi för paneldiskussionen med veterinärer 
utan gränser Sverige den 6/10 samt årets studieresa som är en valsafari i Norge, mer 
info om detta kommer i våra sociala medier. Vi hoppas också på ett DSS-utbyte i år 
eftersom ekonomin finns, men vi behöver fler aktiva DSS:are!” 

h. Jakt- och Vildmarksutskottet 

Ordförande för Jakt- och Vildmarksutskottet Charlie Lundblad rapporterar.  

”Sen senaste föreningsmötet har Jakt-och Vildmarksutskottet anordnat en rad olika 
aktiviteter kopplat till jakt och natur. Bland annat har JaVU hållit i stjärnskådning, flera 
dagsvandringar och en kurs i viltspår, vilket har mötts med stort intresse! Jägarexamens 
20 platser har även fyllts och kommer rulla i gång inom kort, vilket utskottet ser fram 
emot! Inom snaraste framtiden ligger även flera aktiviteter, med bland annat en till 
omgång stjärnskådning, luftgevärsskytte, och paddling med kanot. Vi har också aktivt 
jobbat med sociala medier och affischer för att försöka nå ut till fler om våra öppna 
möten för de som är intresserade att engagera sig i utskottet, och för att annonsera våra 
aktiviteter. JaVU ser fram emot att fortsatt kunna främja intresset för jakt-och vildmark 
bland våra kårmedlemmar!” 

i. Klubbverket  

Klubbmästare Olle Sjöberg rapporterar.  

”KorV har genomfört två 04-släpp efterföljande protozoegasquen och landskampen 
samt ett 02-släpp efterföljande NVM-sittningen. Vi har hållit 3 pubar, en uppsatt på 30 
min under välkomstveckan och en väldigt lyckad musikquiz-pub med över 100 gäster. Vi 
ligger bra till i budgeten och undersöker underlag för att eventuellt införskaffa tapp 
samt subventionera Natt-O biljettpriserna. Orbi har nu SLUSS-medlemskap för VMF. 
KorV fortsätter jobba i festens geist med fokus på iallafall halvfulla släpp och lagom fulla 
studenter. I Hugo Gunnarsons anda.” 

j. Kårhusutskottet 

Kårhusgeneral Thordis Olafsdôttir rapporterar.  

”Sen senaste föreningsmöte har KU haft många möten och fixarkvällar/dagar. Läckage 
och avloppsproblem i köket har fixats (iallafall temporärt), vi har till exempel fixat första 
hjälpen lådan, byggt nya tak på några hundkojor och nu efter över 2 års hårt arbete har 
vi officiellt isolerat alla våra hundkojor. Brandsläckar-kontroll har också utförts. Jag har 
varit i kontakt med SLU gällande deras projekt: Nät 2.0 och jag och Kårhusöversten har 
haft VHN-möte. Enligt deltagande KU medlemmar gick utskottsmässan bra och sen hade 
vi Takeover av sociala medier för ca 2 veckor sen. Höstens stora städdag kommer vara 
den 6:e november och KU ser framemot att bjuda deltagande medlemmar på mat och 
massor av godis!” 
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k. Näringslivsutskottet 

UO-representant från Näringslivsutskottet Carl Nilsson rapporterar skriftligt.  

”Vi arbetar vidare med att planera näringslivsdagen den 13/11. Den 10/10 planeras ett 
panelsamtal tillsammans med Thomas Manske från Boehringer Ingelheim där vi 
diskuterar livet som ko-veterinär, samt en studentträff med Växa den 5/11.” 

l. PR-utskottet 

Ordförande för PR-utskottet Emiranzia Barlari Olsson rapporterar skriftligt.  

”Igår var jag och hälsade på en av våra kontaktpersoner på deras showroom. Det var 
mycket intressant och kugghjulen började snurra så nu har jag massor av inspiration på 
grejer att kika på och eventuellt köpa in!  

Jag är även i gång med planeringen av höstens stora tröjförsäljning. Annars kör PR på 
som vanligt, kom och köp!” 

m. Relaxutskottet  

Ordförande för Relaxutskottet Rebecka Östberg rapporterar.  

”Relaxen har sedan terminsstart haft 2 möten och är riktigt taggade på höstterminen. Vi 
har planerat in 2 event: att slå rekord om hur många som ryms i badtunnan och får-
yoga. Vi håller även på att starta upp självbetjäning med snacks, is, läsk och annat då vi 
har fått en egen liten frys i loungen. 

Vi har haft en uthyrning och en till är inbokad, vi ligger bra till ekonomiskt så vi är 
relaxade och peppade.” 

n. Utbildningsutskottet  

Ordförande för Utbildningsutskottet Maria Hallberg rapporterar.  

”Utbildningsutskottet jobbar på även denna termin med studiebevakningen för 
studenterna, vilket innebär att vi går på massor av möten med programråd, 
programnämnd, utökningsprojektet, institutioner med mera. Vad som sägs där 
rapporterar vi sedan tillbaka till studenterna under våra UU-möten. Under september 
har UU också hängt på utskottsmässan och pratat med massa härliga studenter samt 
varit ute i klasserna och presenterat sig protozoerna. Där berättade vi lite om UU och 
hur det funkar med kursrepresentanter och årskursrepresentanter samt hur viktiga 
dessa roller är, så vi hoppas att några är sugna på att ta sig an detta! 

Terminens första UU-möte hölls 17/9 och nästa möte kommer vara 23/10. Mötena är 
som vanligt öppna för alla och vi hoppas att många vill komma, i vanlig ordning bjuds 
det på supergott fika!” 

o. Veterinärhögskolans idrottsförening 

Ordförande för Veterinärhögskolans idrottsförening Rasmus Hedeberg rapporterar.  
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”VIF har hållit i slaget om Ultuna i slutet av välkomstveckan. Det kom mer folk än vad 
det gjort tidigare år, vilket var roligt. Därutöver håller vi i träningar måndagar och 
onsdagar, men vi planerar även att återinföra torsdagsträningar där vi kommer 
fokusera lite extra på volleyboll. Intresset från protozoerna har varit bra, och vi har sett 
många nya ansikten på våra träningar 

Vi har också hållit anordnat nordiska veterinärmästerskapen, även känt som NVM, vilket 
vi upplever var mycket lyckat. Vi hade bjudit in de övriga nordiska länderna och tävlade 
i lite olika grenar, där Norge i slutändan gick segrande med minsta möjliga marginal 
före Sverige” 

p. Styrelsen 

SLUSS-representant från styrelsen, Alice Södervall, rapporterar.  

”Styrelsen har sedan terminsstart hunnit med fyra styrelsemöten så det rutinmässiga 
arbetet rullar på. Mycket fokus har varit på först välkomstveckan och att sedan 
introducera alla nya studenter till kåren, det har gjorts bland annat via en utskottsmässa 
på VHC. Vi hoppas alla nya till kåren känner sig välkomna och behöver ni något så tveka 
inte att ta kontakt med någon i styrelsen. I samband med terminsstarten släppte vi också 
en informationsfilm om kåren som vi gjort tillsammans med SLU. Finns på våra sociala 
medier om någon missat.  

Under höstterminen har appen Orbi börjat användas, vi har en liten inlärningsperiod nu 
men mer av kårens aktiviteter kommer kunna hittas där framöver.  

Ackrediteringsprocessen för veterinärprogrammet fortsätter och SLU kommer hålla ett 
informationsmöte för studenter den 16 oktober kl. 16:30 i Audhumbla där ni har 
möjlighet att få svar på era frågor.  

I övrigt ligger stort fokus på kårhusflytten.” 

§77. Övriga frågor (i, d) 

Inga övriga frågor.  

§78. Mötets avslutande   

Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet avslutat kl. 21:20. 
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Motion om stadgeändring till Veterinärmedicinska föreningens föreningsmöte 2024-10-03   

Stadgeändring doktorandrådets representation i styrelsen  

Doktorandrådet består av både nationella och internationella doktorander. Som det nu ser ut är det 

doktorandrådsordförande som ska vara adjungerad till styrelsen. Detta är problematiskt då 

doktorandrådsordförande inte alltid är svensktalande, vilket försvårar kontakten med styrelsen då 

möten och dokumentation oftast sker på svenska. Vårt förslag är därför att man ändrar stadgarna så att 

det finns möjlighet för en annan representant än ordförande att vara kontakten mellan VMF’s 

styrelse och doktorandrådet.   

  

Jag/vi yrkar   

- Att  16§ i avsnitt VII ”Studentkårens styrelse, presidium, utskott och funktionärer 

ändras från   

Studentkårens styrelse utgöres av ordförande, vice ordförande, skattmästare, 

sekreterare, kårutskottsordförande, SLUSS-representant, informationsansvarig, en 

ledamot från veterinärprogrammet och en ledamot från djursjukskötarprogrammet. 

Adjungerade till styrelsen är inspektor samt doktorandrådsordförande. Styrelsen bör 

sammanträda regelbundet. Styrelsen sammanträder på kallelse av ordföranden.  

Till  

Studentkårens styrelse utgöres av ordförande, vice ordförande, skattmästare, 

sekreterare, kårutskottsordförande, SLUSS-representant, informationsansvarig, en 

ledamot från veterinärprogrammet och en ledamot från djursjukskötarprogrammet. 

Adjungerade till styrelsen är inspektor samt en representant från doktorandrådet. 

Styrelsen bör sammanträda regelbundet. Styrelsen sammanträder på kallelse av 

ordföranden.  

   

Mia Hedlund, på uppdrag av Doktorandrådet  
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Motion om stadgeändring till Veterinärmedicinska föreningens föreningsmöte 2024-10-03   

  

Stadgeändring doktorandrådets utformning  

Doktorandrådet önskar möjligheten att själva ändra exakt antal ledamöter i styrelsen utifrån behov. 

Detta skulle underlätta rekryteringen av aktiva till styrelsen då det ibland kan vara svårt att få tag på 

doktorander som känner att de har möjlighet att ta ett stort ansvar och lägga ner mycket tid på 

doktorandrådet. Om möjligheten finns att dela upp detta ansvar på två eller flera personer kommer 

detta att göra det lättare att få doktorander att engagera sig i doktorandrådet.   

  

Jag/vi yrkar   

- Att  tredje stycket i §43 i avsnitt XIII ”Doktorandrådet” ändras från  

Doktorandrådets medlemmar skall i november eller december månad kallas till årsmöte. 

Årsmötet, som har att ta ställning till mötets behöriga utlysande, besluta om 

ansvarsfrihet för avgående styrelse samt förrätta val av fyra ledamöter samt en 

suppleant, vilka skall utgöra doktorandrådets styrelse för kommande kalenderår. Vid 

val av styrelse bör vikt läggas vid att de olika kategorierna av forskarstuderande får 

representation.  

Till  

Doktorandrådets medlemmar skall i november eller december månad kallas till årsmöte. 

Årsmötet, som har att ta ställning till mötets behöriga utlysande, besluta om 

ansvarsfrihet för avgående styrelse samt förrätta val av minst fyra ledamöter samt en 

suppleant, vilka skall utgöra doktorandrådets styrelse för kommande kalenderår. Vid 

val av styrelse bör vikt läggas vid att de olika kategorierna av forskarstuderande får 

representation.  

  

Mia Hedlund, på uppdrag av Doktorandrådet   
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Motion om stadgeändring till Veterinärmedicinska föreningens föreningsmöte 2024-10-03  

 

Ändra namn på UP-ansvarig och VKV-ansvarig 

I flera år har UP, Välkomstvärdar (VKV) och fusknolleansvarig inte hetat så på grund av lite olika 

anledningar som till exempel nytt koncept på story eller förvirring. De har under de senaste åren 

kallats för skräcken och faddrar (med olika variationer).  Detta har skapats förvirring under 

välkomstveckan för de ansvariga för att de inte vet vad de ska kalla sig själva samt under nyval 

då nya studenter aldrig har hört om UP, VKV eller fusknollor.   

Vi yrkar   

- Att   Stadgebilaga 1 punkt VI ändras från   

“Inskottet består av utskottsordföranden, en välkomstmästare i välkomnande 

årskurs på veterinärprogrammet och djursjukskötarprogrammet, VVK-ansvarig, 

tolv VVK jämnt fördelat från välkomnande klasser, UP-ansvarig, sex UP jämnt 

fördelat från välkomnandeklasser, välkomstvärdansvarig student i välkomnande 

årskurs på veterinärprogrammet och djursjukskötarprogrammet, 

fusknolleansvarig och en årskursrepresentant för varje årskurs inom 

veterinärprogrammet respektive djursjukskötarprogrammet förutom årskurs 2 på 

veterinärprogrammet och årskurs 1 på djursjukskötarprogrammet. I de fall ingen 

intresserad kan uppbringas i berörd årskurs, tillsätts posten från annan årskurs.”  

 

Till  

“Inskottet består av utskottsordföranden, en välkomstmästare i välkomnande 

årskurs på veterinärprogrammet och djursjukskötarprogrammet, VVK-ansvarig, 

tolv VVK jämnt fördelat från välkomnande klasser, Skräcken -ansvarig, sex 

Skräcken jämnt fördelat från välkomnandeklasser, Huvudfadder i välkomnande 

årskurs på veterinärprogrammet och djursjukskötarprogrammet, Fejkisansvarig 

och en årskursrepresentant för varje årskurs inom veterinärprogrammet 

respektive djursjukskötarprogrammet förutom årskurs 2 på veterinärprogrammet 

och årskurs 1 på djursjukskötar-programmet. I de fall ingen intresserad kan 

uppbringas i berörd årskurs, tillsätts posten från annan årskurs.”  

  

- Att   I stadgebilaga 2 under ”Inskottet” ändra från  

”VVK-ansvarig, UP-ansvarig, välkomstvärdansvarig och fusknolleansvarig 
åligger:”  

Till  

”VVK-ansvarig, Skräcken-ansvarig, Huvudfadder och Fejkisansvarig åligger:”  

 Jasmin Pettersson, Inskottsordförande  
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Motion till Veterinärmedicinska föreningens föreningsmöte: 2024-10-03  

 

Motion för att utöka köksposterna i KV 

Den nuvarande arbetsbördan för Köksmästarposten är väldigt stor för en person att hantera och kan 

stundvis vara väldigt påfrestande. 

För att lätta på arbetsbördan och för att göra posten mer attraktiv samt för att höja KV:s kulinariska 

potential har jag, med stöd av kära KorV, sammanställt denna motion! 

 

Vi yrkar: 

- Att ändra punkt IX. Klubbverket (KV) i Stadgebilaga 1 som lyder: 

 

”Klubbverket består av klubbmästare tillika utskottsordförande, vice klubbmästare, 

sånganförare, två diskjockeys, två evenemangsvärdar, barmästare, festmästare, 

köksmästare, pubmästare och ytterligare sju ledamöter, vilka benämns barpersonal.” 

 

till att i stället säga: 

 

”Klubbverket består av klubbmästare tillika utskottsordförande, vice klubbmästare, 

sånganförare, två diskjockeys, två evenemangsvärdar, barmästare, festmästare, 

två köksmästare, pubmästare och ytterligare åtta ledamöter, varav fyra benämns barpersonal 

och fyra kökspersonal.” 

- Att göra tillägg i Stadgebilaga 2 under Klubbverket: 

”Barpersonal/Kökspersonal åligger: 

Att  deltaga i planeringen och genomförandet av studentkårens fester, 

Att vid studentkårens fester tillsammans med det övriga KV svara för barverksamheten 

 

Arvid Törnfelt, Köksmästare KV 

Med stöd från Klubbverket 2024, KorV
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Reviderad motion till Veterinärmedicinska föreningens föreningsmöte: 2024-10-03  

 

Motion för att utöka köksposterna i KV 

Den nuvarande arbetsbördan för Köksmästarposten är väldigt stor för en person att hantera och kan 

stundvis vara väldigt påfrestande. 

För att lätta på arbetsbördan och för att göra posten mer attraktiv samt för att höja KV:s kulinariska 

potential har jag, med stöd av kära KorV, sammanställt denna motion! 

 

Vi yrkar: 

- Att ändra punkt IX. Klubbverket (KV) i Stadgebilaga 1 som lyder: 

 

”Klubbverket består av klubbmästare tillika utskottsordförande, vice klubbmästare, 

sånganförare, två diskjockeys, två evenemangsvärdar, barmästare, festmästare, 

köksmästare, pubmästare och ytterligare sju ledamöter, vilka benämns barpersonal.” 

 

till att i stället säga: 

 

”Klubbverket består av klubbmästare tillika utskottsordförande, vice klubbmästare, 

sånganförare, två diskjockeys, två evenemangsvärdar, barmästare, festmästare, 

två köksmästare, pubmästare och ytterligare åtta ledamöter.” 

 

Arvid Törnfelt, Köksmästare KV 

Med stöd från Klubbverket 2024, KorV 
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Motion till Veterinärmedicinska föreningens föreningsmöte: 2024-10-03  

VMF ska införa studentoveraller under ledning av Ovvegruppen 

(3 bilagor) 

Studentoveraller (ovve) är en kär studenttradition som finns i många städer, speciellt i Uppsala. Syftet 

med ovvar är bland annat att visa vilket program en student går. Det bidrar till en gruppkänsla och 

samhörighet både inom det egna programmet och till andra studenter runt om i landet. Med ovvar 

tillkommer roliga ovve-aktiviteter som exempelvis utmaningar. Ovven ska också prydas genom att sy 

på olika märken från sittningar, utmaningar och föreningar. Utöver det kan ärmar, ben, kragar och 

fickor bytas med studenter från andra program, vilket symboliserar olika ‘relationer’ till just den 

studenten.  

Ovvegruppen håller i ovverelaterade event som exempelvis syjuntor och pubrundor. En av de 

viktigaste evenemangen gruppen håller i är ovveinvigningen. Dessutom planerar gruppen för framtida 

samarbeten med andra utskott för roliga tillställningar. Utöver det ansvarar Ovvegruppen för inköp 

och försäljning av ovvar och märken. (För ekonomisk plan se bilaga 1.)  

Vårt förslag inkluderar att Ovvegruppen blir en undergrupp under PR-utskottet, något som noggrant 

har diskuterats med PR-utskottet och VMF:s styrelse. För att göra detta så tydligt som möjligt har 

Ovvegruppen och PR-utskottet skrivit ett avtal (bilaga 2).  

VMF hade gynnats av att införa ovvar. Införandet av ovvar skulle kunna leda till att fler studenter 

kommer på evenemang som exempelvis sittningar för att ha på sig ovven och för att få olika 

sittningsmärken. (Mer information om när en student kan bära sin ovve framgår i bilaga 3).  

Genom att ovvens färg symboliserar djursjukskötare- och veterinärprogrammet bidrar detta till att visa 

upp utbildningarna när studenter går klädda i sina ovvar på stan. Detta leder till publicitet för VMF. 

Klassjackor bidrar också till publicitet men förknippas inte lika tydligt med studentföreningar och är 

inte lika välkända utanför SLU som ovvar.  

Vi föreslår 

- Att VMF inför studentoveraller 

- Att Ovvegruppen ansvarar för studentoveraller som en inofficiell undergrupp av PR-utskottet 

Malin Sondell, ordförande Ovvegruppen 

 

 

Bilagor: 

Bilaga 1: Ovvegruppens ekonomi  

Bilaga 2: Avtal mellan Ovvegruppen och PR-utskottet 

Bilaga 3: Regler och förhållningssätt 
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Bilaga 1: Ovvegruppens ekonomi 

 

Försäljning av ovvar:  

Vid försäljning av ovvar kommer studenter som vill köpa ovvar att få fylla i en enkät. När studenten 

skickar in enkäten ska den betala för ovven. Efter en viss tid läggs beställningen på ovven. Om 

betalningen inte har kommit in tills dess kommer vi inte att beställa ovve till just den studenten. På så 

sätt minimerar vi risken för att gå med förlust i och med att vi får intäkten innan utgiften.  

Vi kommer att köpa in overaller från företaget Jobtop. Det är Sveriges största leverantör av 

studentoveraller. Jobtop tar betalt via faktura till företag och föreningar. De har en leveranstid på 6-8 

veckor och skickar leveranser fraktfritt. Inköpspriset för en ovve varierar beroende på antal som köps 

in samtidigt (grupprabatt), val av färg och specifika detaljer t.ex. logga och fickor.  

Kostnader som tillkommer är 10 kr/st för 1-2 stora loggor på ryggen och 5 kr/st för logga på benet 

(veterinär / djursjukskötare).  

Vid köp av 200+ overaller kostar de (inkl. tryck) 360 kr/st exkl. moms (450 kr inkl. moms). 

Vid köp av 30-50 overaller kostar de 400 kr/st exkl. moms (500 kr inkl. moms). 

Vi vet att ca 200 personer är intresserade av att köpa ovvar, utifrån enkätsvar som vi har fått. Det leder 

till att vår utgift för ovvar blir ca 95 000 (räknat med 2 loggor).  

För att inte gå back ekonomiskt kommer vi att sälja overallerna för 75 kr mer än inköpspriset till 

studenter. Om studenten är medlem i VMF kommer vi att sälja overallen för 25 kr mer än 

inköpspriset. Alltså kommer VMF-medlemmar att få 50 kr rabatt på sin ovve i förhållande till icke 

medlemmar.  

För varje såld ovve kommer Ovvegruppen att tjäna 75 kr eller 25 kr. Pengarna kommer att användas 

för att köpa in märken och finnas som en ekonomisk buffert.  

 

Försäljning av märken:  

Vid försäljning av märken (t.ex. Sittningmärken) kommer studenter som vill köpa märket att få fylla i 

en enkät. När studenten skickar in enkäten ska den betala för märket. Efter en viss tid läggs 

beställningen på märket. Om betalningen inte har kommit in tills dess kommer vi inte att beställa 

märket till just den studenten.  På så sätt minimerar vi risken för att gå med förlust i och med att vi får 

intäkten innan utgiften. Vid försäljning av utmaningsmärken fungerar inte samma metod då en 

utmaning kan vara aktuell att genomföra under en lång period. Därför måste vi kunna ha märket till 

försäljning under en lång period. Dessa märken kommer att köpas in innan betalning av student. För 

att minimera risken att gå ekonomiskt back kommer endast ett fåtal märken att köpas in så att vi säljer 

av alla märken med stor sannolikhet. Pengar till detta kommer att tas från överskottet vid försäljning 

av ovvar.  
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Bilaga 2: Avtal mellan Ovvegruppen och PR-utskottet  

Ovvegruppen är en undergrupp inom PR-utskottet.  

● Genom detta samarbete ska Ovvegruppen kunna nyttja VMF:s betalningsmöjligheter, 

bankkonto, bokföring och skattmästarens rådgivning. Detta genom att bli inkluderade i PR-

utskottets budget vid nästkommande budgetmöte.  

● Overaller och märken blir en del av PR-utskottets sortiment. 

● Ovvegruppen ansvarar för overaller och märken.  

● Vi ska ha en kontinuerlig kommunikation mellan Ovvegruppen och PR-utskottet.  

 

Detta avtal börjar gälla om Ovvegruppens motion blir genomröstad på Veterinärmedicinska 

föreningens föreningsmöte 3/10.  

 

Signatur Ovvegruppens ordförande:  

Malin Sondell 

 

 

Signatur PR-utskottets ordförande:  

Emiranzia Barlari Olsson 
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Bilaga 3: Regler och förhållningssätt 

När bärs ovve:  

● På sittningar (ej finsittningar) och studentevenemang.  

● När det är Kravall (“Krav-på-overall”).  

● På campus, lektioner, kårverksamhet, föreningsmöten etc.  

● På fester och nation. 

● Ovve kan bäras när studenten vill och anser att det passar. 

 

Hur bärs ovve:  

● Uppcabbad - När ovven är på både armar och ben. 

● Nedcabbad - När ovven endast är på benen. 

 

Generella regler och förhållningssätt: 

● Du får endast tvätta ovven när du är i den. Undantag om någon annans kroppsvätskor har 

kontaminerat ovven. 

● Ovven är personlig och får endast bäras av ägaren.  

● Du får inte pimpa din ovve innan ovveinvigningen.  

● Märken och kroppsdelar ska sys på för hand. Du får inte använda lim eller symaskin enligt 

tradition.  

● När du bär ovven representerar du VMF och ska följa VMF:s värdegrund.  

 

Kroppsdelar: 

● Ditt namn skrivs på vänster ben. Namnet kan vara ditt tilltalsnamn eller ett smeknamn. 

● Bitar av ärmar och ben kan bytas med vänner. 

● Fickor kan du byta med personer du hånglat med samtidigt som ni båda bär 

ovve/labbrock/hängselbyxor.  

● Krage byter du med någon du bytt intima kroppsvätskor med.  

● Vänster eller höger ovvehalva, eller stora delar av ovven kan bytas med ens tidigare overall 

om man har läst flera program.  

 

Märkesplacering: 

● Över hjärtat sätts favoritmärket. 

● På rumpan sätter du märken du ogillar. 

● Märken från evenemang du inte deltagit på placeras upp och ner. 

 

 

Dessa regler gäller generellt i studentstäder, men vissa är specifika för Uppsala. 
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Motion till Veterinärmedicinska föreningens föreningsmöte: 2024-10-03 

 

Kombinationslås i hundgårdar 

I dagsläget finns det inget specificerat i VMF:s Hundgårdspolicy om vilka lås som får 
användas på VMF:s hundgårdar. Flertalet hundgårdar har klassiska hänglås med nyckel, 
en del kombinationslås och vissa inga alls. För att förenkla för Kårhusutskottets 
hundgårdsansvariga önskas krav på att eventuella lås ska vara kombinationslås och att 
hundgårdsansvariga ska ha en lista över koderna. Det för att underlätta både den 
renovering och upprustning som behövs i majoriteten av gårdarna men även vid 
nyuthyrning. Speciellt akuta underhåll är idag svåra att genomföra på ett rimligt sätt då 
mycket tid behöver läggas på att få tag på hyresgäster samt väntan, något som kan 
undvikas med kombinationslås. Därför föreslår vi att föreningsmötet godkänner 
ändringen av Hundgårdspolicyn. 
 

Vi yrkar 

- Att  följande punkt under “Skötsel av hundgårdar” i VMFs Hundgårdspolicy tas bort: 

• Hyresgästen åligger att förse hundgårdsansvariga med tillgång till hundgården 

efter förfrågan som skickas med minst två veckors framförhållning. Om detta 

inte sker har kårhusutskottet rätt att bryta upp låser för att komma in i 

hundgården. 

- Att  följande punkter läggs till under “Skötsel av hundgårdar”: 

• Hyresgästen beslutar själv om de önskar lås på hundgården. Eventuella lås ska 

vara kombinationslås. Kombinationen ska meddelas hundgårdsansvariga i 

samband med att låset sätts upp eller vid byte av kombination. 

• Vid akut underhåll meddelas hyresgästen i samband med underhållet. Inget 

underhåll utförs när hund vistas i gården. 

 

Anja Sjöström & Lina Kärf, hundgårdsansvariga 2024 

Thordis Olafsdottir, kårhusgeneral 2024
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Proposition om stadgeändring till Veterinärmedicinska föreningens föreningsmöte 2024-10-03 

Studiebevakning av masterprogrammet i djuromvårdnad  

I år började ett kurspaket erbjudas som leder till en masterexamen inom djuromvårdnad och 2025 
kommer ett fullständigt masterprogram i djuromvårdnad att erbjudas. Eftersom VMF 
studiebevakar utbildningar inom djuromvårdnad och veterinärmedicin är det rimligt att även 
masterprogrammet i djuromvårdnad ska studiebevakas av VMF. Styrelsen föreslår därför att 
stadgarna ändras så att Utbildningsutskottets instruktioner och poster inkluderar 
masterprogrammet.  

Vi yrkar  

- Att Stadgebilaga 1 under ”XIV. Utbildningsutskottet (UU)” ändras från: 

”Utbildningsutskottet består av vice ordförande i styrelsen tillika 
utskottsordförande, representant för djursjukskötarstudenter, representant för 
veterinärstudenter, en ledamot från varje årskurs på veterinärprogrammet 
respektive djursjukskötarprogrammet, en ledamot från TU-Vet, en studiesocialt 
ansvarig, en sekreterare och ytterligare två ledamöter därutöver.” 

Till 

”Utbildningsutskottet består av vice ordförande i styrelsen tillika 
utskottsordförande, representant för djursjukskötarstudenter, representant för 
veterinärstudenter, en ledamot från varje årskurs på veterinärprogrammet 
respektive djursjukskötarprogrammet, en ledamot från TU-Vet, en ledamot från 
masterprogrammet i djuromvårdnad, en studiesocialt ansvarig, en sekreterare och 
ytterligare två ledamöter därutöver.” 

 
- Att Stadgebilaga 2 under ”Utbildningsutskottet” ändras från: 

”Utbildningsutskottet åligger:  
att bevaka undervisningen på veterinärprogrammet, djursjukskötarprogrammet 
och TU-Vet-programmet” 

Till 

”Utbildningsutskottet åligger:  
att bevaka undervisningen på veterinärprogrammet, djursjukskötarprogrammet, 
TU-Vet-programmet och masterprogrammet i djuromvårdnad” 

 
- Att Stadgebilaga 2 under ”Utbildningsutskottet” ändras från  

”Årskursrepresentant och TU-Vet-representant i utbildningsutskottet åligger:  
att närvara vid UU:s sammanträden, 
att från berörd årskurs inhämta information och informera i aktuella frågor.” 

Till 

”Årskursrepresentant, TU-Vet-representant och master-representant i 
utbildningsutskottet åligger:  
att närvara vid UU:s sammanträden, 
att från berörd årskurs inhämta information och informera i aktuella frågor.” 

Styrelsen 2024
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Fyllnadsval föreningsmöte 3 oktober 

Styrelsen 

- Ledamot DSS: Amelia Lindberg (DSS 1) 

Ekonomiutskottet (EkU) 

- Vice skattmästare: Sofia Dahl (DSS 1) 

 

Utbildningsutskottet (UU) 

- Huvudstuderandeskyddsombud*: Ida Henckel (Vet 3) 

- Ledamot: Linnea Holst (DSS 1) 

- Årskursrepresentant DSS 1: Niklas Kläboe (DSS 1) 

- Årskursrepresentant DSS 2: Ronja Frohlund (DSS 2) 

- Årskursrepresentant Vet 1: Elsa Eriksson (Vet 1) 
*Väljs in på höstens första föreningsmöte 

Bladmagen 

- Redaktör: My Thelander (Vet 1) 

Fikautskottet (FiQ) 

- Sockerbagare: Ebba Jacobsson (Vet 1) 

- Sockerbagare: Nellie Wetterlöv (Vet 1) 

- Sockerbagare: Elin Angeria (DSS 1) 

- Sockerbagare: Alice Hildingsson (DSS 1) 

- Sockerbagare: Hedda Simonsson (Vet 1) 

- Sockerbagare: Vilma Könemann (DSS 1) 

- Sockerbagare: Lovisa Stenman (DSS 1) 

- Sockerbagare: Ellen Johannesson (DSS 1) 

- Sockerbagare: Noah Hagberg (Vet 1) 

- Sockerbagare: Neo Nordling (DSS 1) 

- Sockerbagare: Jasmine Österberg (DSS 1) 

Inskottet 

- Fadderpärmsansvarig (DSS): Neo Nordling (DSS 1) 

Internationella utskottet (IU) 

- IVNSA-representant: Amelia Lindberg (DSS 1) 
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Jakt- och vildmarksutskottet (JaVU) 

- Jägarexamensansvarig*: Rebecca Lejdström (Vet 4) 

- Ledamot: Jenny Fredén (Vet 2) 
*Väljs in på höstens första föreningsmöte 

Klubbverket (KV) 

- Barmästare: Willie Bergdahl (Vet 4) 

- Barpersonal: Sofie Hägring (Vet 4) 

- Barpersonal: Albin Käll (DSS 1) 

Kårhusutskottet (KU) 

- Kårhusfixare: Edvin Gjerde (Vet 1) 

Näringslivsutskottet (NU) 

- Sponsansvarig: Yume Katayama (Vet 1) 

Relaxen 

- SPAmöba: Kristina Eriksson (Vet 1) 

Övriga poster 

- Auktionsförrättare: Lovisa Björnstedt (Vet 3) 

- Auktionsförrättare: Ghenna Chahrour (Vet 3) 

- Ledamot SORK (maj-maj):  

- Revisor (ej ekonomiskt kunnig): Jasmine Österberg (DSS 1) 

- Studerandeskyddsombud (Vet 1)*: Lovisa Ödeen (Vet 1) 

- Studerandeskyddsombud (Vet 2)*:  Alexandra Ekström (Vet 2) 

- Studerandeskyddsombud (Vet 3)*: Johanna Gunnarsson (Vet 3) 

- Studerandeskyddsombud (Vet 4)*: Michaela Leão Sjöblom (Vet 4) 

- Studerandeskyddsombud (Vet 5)*: Maria Hallberg (Vet 5) 

- Studerandeskyddsombud (Vet 6)*: Liselle Simonsson (Vet 6) 

- Studerandeskyddsombud (DSS 1)*: Nicole Jacobsson (DSS 1) 

- Studerandeskyddsombud (DSS 2)*:  

- Studerandeskyddsombud (DSS 3)*: Tova Hägerstrand (DSS 3) 
*Väljs in på höstens första föreningsmöte 

Valberedningen* 

- Ordförande**: Alma Kozma (Vet 6) 

- Klassrepresentant Vet 1*: Eerika Sällinen (Vet 1) 

- Klassrepresentant Vet 2*: Cornelia Johansson (Vet 2) 

- Klassrepresentant Vet 3*: Ida Henckel (Vet 3) 
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- Klassrepresentant Vet 4*: Willie Bergdahl (Vet 4) 

- Klassrepresentant Vet 5*: Vanja Pennebrink (Vet 5) 

- Klassrepresentant Vet 6*: Alma Kozma (Vet 6) 

- Klassrepresentant DSS 1*: Rebecka Salo (DSS 1) 

- Klassrepresentant DSS 2*:  

- Klassrepresentant DSS 3*: Oskar Persson (DSS 3) 
*Väljs in på höstens första föreningsmöte 

**Väljs in på mötet, bland någon av klassrepresentanterna 

 L
M

W
S,

 C
M

S,
 C

K,
 A

K 
—

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k






Föreningsmöte Veterinärmedicinska föreningen   
Datum 3-10-2024 
§52–78  
 


 


i – informationspunkt                                   b – beslutspunkt  d – diskussionspunkt 
 


1 


Protokoll föreningsmöte Veterinärmedicinska föreningen 3/10 kl. 16:30  


§52. Mötet öppnas 


Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet öppnat kl. 16:40.  


§53. Val av mötesordförande (b) 


Beslut: Caitlin Sandström väljs till mötesordförande.  


§54. Val av sekreterare (b) 


Beslut: Liselle Simonsson väljs till sekreterare.  


§55. Val av fullmaktskontrollanter (b) 


Beslut: Jasmin Pettersson och Ida Henckel väljs till fullmaktskontrollanter. 


§56. Fullmakter (i) 


16 giltiga fullmakter lämnas in.  


§57. Mötets behöriga utlysande (b) 


Beslut: Mötets behöriga utlysande godkännes.  


§58. Godkännande av dagordningen (b) 


Beslut: Dagordningen godkännes.  


§59. Val av justerare tillika rösträknare (b) 


Beslut: Alma Kozma och Charlotte Kemna väljs till justerare tillika rösträknare. 


§60. Föregående mötesprotokoll (b) 


Beslut: Att lägga föregående protokoll från den 2/5–2024 till handlingarna.  


§61. Fastställande av röstlängd (b) 


Beslut: Röstlängden fastställs till 110 röstberättiga medlemmar inklusive fullmakter.  


§62. Fackförbundens information (i) 


i. Sveriges Veterinärförbund 


Magnus Rosenqvist företräder Sveriges Veterinärförbund (SVF). Magnus informerar 
om ett pressmeddelande från landsbygdsministern om att införa verksamhetsansvar 
i djurhälsolagen, vilket innebär att arbetsgivaren blir granskad vid brister i vården 
orsakat av arbetsmiljö/utrustning i stället för den legitimerade djurhälsopersonalen.   


Magnus informerar om en bokstavsutredning, vilket innebär en utredning på 
Regeringskansliet där de ska utreda jour och beredskap. Alla veterinärer kan komma 
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att bli skyldiga att ha beredskap och jour. Magnus menar att man har glömt titta på 
arbetsmiljön angående detta. Förbundet ska ha en dialog med de som gör utredningen.  


Djursjukvårdspriserna har ökat, men ofta benämns detta som att veterinärpriserna ha 
ökat. Magnus beskriver problematiken med att benämna det på det här sättet då 
veterinär arbetskraft inte är kostsamt, men att djursjukvården blir mer kostsam. Om 
denna prissättning är något som kommer påverka de anställdas arbetsmiljö negativt 
kommer förbundet att gå in.  


Slutligen informerar Magnus om veterinärmötet som är i november som även 
studenter är välkomna att delta på. Studenter kan dessutom gå med i SVF 
kostnadsfritt. 


ii. Kommunal 


Ingen representant närvarar på mötet.  


iii. Naturvetarna 


Ingen representant närvarar på mötet.  


§63. Information från Skattmästaren (i) 


Skattmästare Selma Bergström informerar föreningen om att årets budget ligger fel på 
grund av att budgeten är baserad på siffror från 2023, men årsavslutet för 2023 visade sig 
inte vara gjort. Det resultat som presenterades på föreningsmötet stämmer således inte 
överens med verkligheten. Selma hälsar att utskotten ska fortsätta som tidigare men att 
om möjligt dra ner på onödiga utgifter. Om någon har frågor kan skattmästaren kontaktas 
via mejl. 


§64. Motion: Stadgeändring doktorandrådets representation i styrelsen (i, b, d) 


Ordförande Caitlin Sandström presenterar doktorandrådets motion om stadgeförändring 
enligt Bilaga 1.  


Caitlin Sandström presenterar att styrelsen föreslår bifallande.  


Beslut: Att bifalla motionen enligt Bilaga 1. Motionen röstas nu igenom för andra gången 
och förs in i stadgarna.  


§65. Motion: Stadgeändring doktorandrådets utformning (i, b, d) 


Ordförande Caitlin Sandström presenterar doktorandrådets motion om stadgeförändring 
enligt Bilaga 2.  


Caitlin Sandström presenterar att styrelsen föreslår bifallande.  


Beslut: Att bifalla motionen enligt Bilaga 2. Motionen röstas nu igenom för andra gången 
och förs in i stadgarna.  


§66. Motion: Ändra namn på UP-ansvarig och VKV-ansvarig (i, d, b) 
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Inskottsordförande Jasmin Pettersson presenterar motion om stadgeförändring enligt 
Bilaga 3.  


Caitlin Sandström presenterar att styrelsen föreslår bifallande.  


Beslut: Att bifalla motionen Bilaga 3. Motionen röstas nu igenom för andra gången och 
förs in i stadgarna.  


§67. Motion: Utöka köksposterna i KV (i, d, b) 


Köksmästare Arvid Törnfelt presenterar motion om stadgeändring enligt Bilaga 4.  


Caitlin presenterar att styrelsen föreslår avslag. Styrelsen anser det finns en risk att 


kökspersonal inte blir en lika attraktiv post som barpersonal. Caitlin lyfter också, å 


styrelsens vägnar, att köksansvar kan delas upp internt i stället för att binda det till 


stadgarna. Dock ser styrelsen positivt på förslaget att lägga till ytterligare en köksmästare.  


Arvid förklarar att kökspersonal skulle agera som barpersonal, men att de skulle bli mer 


utbildade i hur köket fungerar och förväntas arbeta i köket under pubar. Kökspersonal 


förväntas dock inte stå i köket vid alla klubbverkets evenemang såvida det inte önskas. 


Det lyfts också att det kan vara en fördel att fördela ansvaret i köket mellan fler poster för 


att inte köksmästare ska vara en så betungande post.   


Klubbmästare Olle Sjöberg lyfter problematiken med att få in gamla klubbverkare som vill 


eller kan jobba. Arvid instämmer i att förlitandet på gamla klubbverkare inte är hållbart 


och menar att det därför behövs fler poster inom klubbverket.  


Klubbmästaren lyfter dessutom att fler med ansvar i köket skulle innebära bättre 


förutsättningar att servera bra och god mat på klubbverkets evenemang vilket i sin tur 


kan ge större uppslutning i samband med dessa. Det lyfts dessutom att kåren för att kunna 


hålla mer interna evenemang behöver bli bättre på att laga maten själv, och klubbverket i 


dagsläget inte klarar av att göra det på ett bra sätt.  


Föreningen diskuterar olika namnbyten på barpersonal. 


Sekreteraren föreslår att föreningen tar beslut om att lägga till ytterligare en köksmästare 


och en barpersonal och bordlägga diskussionen om namngivningen på barpersonal till en 


annan gång. Motionen revideras under mötet i samband med detta. Föreningen 


godkänner.  


Ordförande Caitlin Sandström beslutar att voteringen för denna motion är sluten.  


Beslut: Föreningen bifaller motionen med revidering enligt Bilaga 5. Stadgeändringen 
behöver godkännas på ytterligare ett föreningsmöte och förs in i stadgarna om motionen 
då bifalles. 







Föreningsmöte Veterinärmedicinska föreningen   
Datum 3-10-2024 
§52–78  
 


 


i – informationspunkt                                   b – beslutspunkt  d – diskussionspunkt 
 


4 


§68. Motion: VMF ska införa studentoveraller under ledning av Ovvegruppen  


(i, d, b) 


Malin Sondell och Saga Gustafsson presenterar motionen om att införa studentoveraller 
enligt Bilaga 6. De presenterar också resultat från enkäten de skickade ut om intresse för 
studentoveraller.  


Caitlin Sandström presenterar att styrelsen föreslår bifallande.  


Föreningen diskuterar färg på studentoverallerna. Malin förklarar att resultatet från 
enkäten visade att majoriteten ville ha rosa och lila overaller och att det således planeras 
bli så. Det lutar åt att veterinärstudenter kommer ha lila overaller och 
djursjukskötarstudenter rosa overaller. En majoritet ville att programmen skulle ha olika 
färger på overallerna och därför planerar ovvegruppen att göra så om motion bifalles. 


Föreningen diskuterar hur ovvegruppens samarbete med PR-utskottet kommer fungera. 
Malin förklarar att ovvegruppen är en undergrupp till PR, men inte officiella poster i 
studentkåren. De har således egna inval. Ovvegruppen kommer ha separata möten och 
möten tillsammans med PR-utskottet och overaller hamnar under PR-utskottets budget. 
Det är dock ovvegruppen som har allt ansvar för overallerna.   


En medlem undrar om invigningen kommer arrangeras av klubbverket. Ovvegruppen 
förklarar att det kan vara en liten grej för att inte belasta klubbverket och föreslår 
möjligheterna att kunna göra det på en pub alternativt på nation.  


En medlem undrar om hängselbyxor vore ett alternativ overaller för att särskilja sig från 
de andra programmen i Uppsala som har overaller. Malin berättar att det har diskuterats, 
men lyfter att overaller är den mest traditionella klädseln och att de därför valt den.  


Föreningen diskuterar vilken typ av evenemang som overaller skulle användas på då 
många av kårens befintliga sittningar är finsittningar. Sådant som lyfts är att overaller kan 
användas undertill på temasittningar, under overallspecifika evenemang, 
namnavslöjningar etcetera. Det uppmuntras också att använda overallen till vardags. Det 
förtydligas också att det aldrig är ett krav på overaller, även under overallspecifika 
evenemang, för att ingen ska uteslutas.  


En medlem undrar när det planeras ske försäljning av overaller. Tanken är att ha 
försäljning i samband med nytt läsår. Om denna motion bifalles idag kommer en första 
beställning att genomföras i januari om möjligt.  


Ordförande Caitlin Sandström beslutar att voteringen för denna motion är sluten.  


Beslut: Att bifalla motionen enligt Bilaga 6.  


§69. Motion: Tillägg i Alkoholpolicyn (i, d, b) 


Festmästare Anja Sjöström väljer att dra tillbaka motionen och den behandlas således inte 
under mötet.  


§70. Motion: Kombinationslås i hundgårdar (i, d, b) 
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Hundgårdsansvarige Anja Sjöström presenterar motionen om revidering av 
hundgårdspolicyn enligt Bilaga 7.   


Beslut: Att bifalla motionen enligt Bilaga 7.  


§71. Proposition: Studiebevakning av masterprogrammet i djuromvårdnad  


(i, b, d) 


Ordförande Caitlin Sandström presenterar proposition om stadgeändring enligt Bilaga 8. 


Beslut: Att bifalla propositionen enligt Bilaga 8. Stadgeändringen behöver godkännas på 


ytterligare ett föreningsmöte och förs in i stadgarna om motionen då bifalles.  


§72. Information från SLUSS (i) 


SLUSS vice ordförande Einar Nordgren informerar föreningen om SLUSS och om 


Fokusrådet i Skinnskatteberg som är den 25–27 oktober.  


§73. Studiesociala enkäten (i) 


Alice Södervall presenterar resultatet från studiesociala enkäten 2024.  


§74. Kårhusflytten (i, d, b) 


Caitlin Sandström förklarar situationen med kårhusflytten. Kåren har under ca fem års tid 
jobbat med ett projekt att flytta in kårverksamheten i Universitetshuset på grund av att 
befintligt kårhus är för litet och då markägarna har andra ändamål för marken som det 
befintliga kårhuset står på. Föreningen har haft möjlighet att komma med önskemål om 
lokalerna och fått dessa uppfyllda. Till en början fick föreningen besked om en rimlig hyra, 
men denna höjdes 2024 drastiskt till en summa som föreningen inte har möjlighet att 
betala.  


Caitlin förklarar att nuvarande kårhuset försörjs av KC (gamla UDS) som är beläget bakom 
kårhuset. KC ska rivas och i samband med det förlorar kårhuset el, vatten och värme. 
Rivningen av KC får dock inte påbörjas förrän kårens arrendeavtal löper ut. Akademiska 
hus kan tidigast säga upp avtalet sista december 2026 och därefter löper fyra månaders 
uppsägningstid.  


Caitlin lyfter tre olika alternativ för kåren: hitta en alternativ befintlig lokal på campus att 
hyra, stanna kvar på befintlig mark en begränsad tid eller flytta in i universitetshuset 
förutsatt att hyran går att få ner.  


De husen som finns befintliga att hyra på campus har inte möjlighet till festlokal eller stort 
kök, utan vore endast för kontor. En möjlighet i ett sådant scenario vore att dela festlokal 
med Ultuna studentkår.  


Caitlin förklarar att det föreningen ska ta beslut om idag är frikoppling av kåren från KC 
så att kåren har egen försörjning av el, vatten och värme. Detta skulle ge kåren ca 10 år 
till att hitta en lösning innan en flytt behöver ske. En frikoppling skulle kosta ca 3 miljoner 
kronor och Caitlin föreslår att få in dessa pengar via sponsring likt när kårhuset byggdes. 
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Om föreningen beslutar att frikoppla kommer Akademiska hus hjälpa studentkåren med 
detta. En frikoppling skulle förutom att ge föreningen mer tid att utforska andra 
möjligheter även öka värdet på kårhuset för en framtida försäljning.  Caitlin förklarar att 
det skulle skrivas avtal med Akademiska hus inför en eventuell frikoppling för att ha 
löften skriftligen.  


Caitlin lyfter att i samband med en eventuell frikoppling bör studentkåren ta in en extern 
konsult som kan driva frågan om en kårhusflytt å VMF:s vägnar så att det blir korrekt gjort 
från början och en och samma person kan följa arbetet.  


En medlem undrar vad som händer med Matverkstans lokaler i och med att de ska flytta 
sin verksamhet. Caitlin ska kolla upp detta.  


En medlem undrar om det utan en frikoppling finns en realistisk lösning. Caitlin förklarar 
att det kan gå att hitta en tillfällig lösning för att fortsätta driva kårverksamheten, men att 
det inte skulle gå att få precis vad vi vill. Det skulle dessutom innebära en övergångsperiod 
och en tillfällig flytt skulle vara skadlig för kårens verksamhet.  


Beslut:  Att föreningen ska frikoppla kårhuset från KC förutsatt att det är ekonomiskt 
möjligt efter insamling av sponsringsmedel.   


§75. Fyllnadsval (b) 


Valberedningen presenterar förslag till fyllnadsval samt vakanta poster enligt Bilaga 9. 


Beslut: Föreningen godkänner fyllnadsvalet enligt Bilaga 9.  


Beslut: Föreningen godkänner direktjustering av valet.   


§76. Rapporter (i) 


a. Bladmagen  


Chefredaktör Tuve Andersson rapporterar.  


”Bladmagen har under de senaste veckorna planerat ihop och påbörjat arbetet med 
höstens första nummer, där vi bland annat kommer skriva en del om välkomstveckan. 
Den preliminära planen är att allt ska vara färdigt så att tidningen kommer ut någon 
gång runt mitten till slutet av oktober. Vi har även börjat skicka ut Löpmagen igen, med 
senaste utskicket i söndags 29/9.” 


b. Djuretiska utskottet 


Ordförande för Djuretiska utskottet Sofia Bergstrand rapporterar skriftligt.  


”Vi har en lite långsam start på terminen då många av oss har mycket annat i livet just 
nu, men hoppas på att oktober blir mer aktivt. Vi ska ha ett möte nästa vecka, eller 
veckan därpå och prata igenom de idéer för hösten som vi hade i våras och lägga upp en 
ungefärlig tidsplan.” 


c. Ekonomiutskottet 
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Skattmästare Selma Bergström rapporterar.  


”EkU har fortsatt betala ut BOE:s och fakturor, samt jobbat med bokföringen. EkU håller 
på att göra klart årsavslutet för 2023 för att kunna lämna in deklarationen för 2023. 
Vidare så har EkU betalat ut löner för första halvåret 2024. VAKA-systemet har nu 
kommit i gång igen och första tillfället för att registrera passerkort har hållits under 
FiQ:s första fik där många protozoer registrerade sina kort, EkU kommer hålla 
öppettider för kortregistrering framöver när FiQ har fik.” 


d. Eventutskottet 


Ordförande för Eventutskottet Saga Gustafsson rapporterar.  


”EvU skulle hålla i ett samarbete med FiQ under terminens första fik för att sälja 
kurslitteratur, men det var bara en stackare som anmälde sig så ställdes den in. 


Sångboksmiddagen skulle hållas den 20/9, men den ställdes in på grund av för få 
anmälningar. Vi kommer i stället satsa på en fulsittning i november, men datum ska 
kollas för att hitta ett som passar så många protozoer som möjligt.  


EvU planerar även för föreläsningar i höst. Vi funderar på en med Sara Molin och en 
veterinär som arbetar med rescue utomlands.” 


e. Fikautskottet 


Fikamästarinna Clara Farnebäck rapporterar.  


”FiQ började terminen med att göra pastasallad och brownies till protozoerna som 
serverades under måndagen på välkomstveckan. Vi har också hållit i ett protozoecafé 
där det serverades gratis kladdkaka till alla protozoer och det kom en hel del protozoer, 
vilket var väldigt kul! Vi deltog på utskottsmässan och höll efter det vårt första möte där 
det dök upp ett par protozoer. De första caféerna under hösten planerades under mötet, 
caféet den 24/9 behövdes dock ställas in. 


Nästkommande café är nu på tisdag med äppeltema och vi hoppas att folk vill fika med 
oss då! Dessutom har FiQ hjälpt till att fixa med frukost och lunch under NVM i helgen 
och såklart gjort kvällens soppa med bröd. Nu under mötet har vi också fått in ett gäng 
nya sockerbagare som vi hoppas ska trivas i utskottet!” 


f. Inskottet 


Ordförande för Inskottet Jasmin Pettersson rapporterar.  


”Inskottet har nu genomfört välkomstveckan och det har gått relativt bra och smidigt. 
Vi hoppas alla protozoer har haft det roligt och känner sig välkomnade. Vi har iallafall 
tyckt det har varit roligt. Vi har skickat ut utvärderingsenkäten som är nu stängd och 
väntar på en sammanställning av den. Inom snar framtid ska vi ha välkomstmöte som 
riktar sig mot främst protozoer och senioramöbor men alla är såklart välkomna!” 


g. Internationella utskottet 
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Ordförande för Internationella utskottet Stella Bergman rapporterar.  


”IU har haft sitt första möte där rapport från IVSA:s kongress i Peru bland annat togs 
upp. Vi har också hunnit med vårt protozoemöte där vi hade rekord i 
mötesdeltagare! Årets utbyte går till Hongkong vecka 48 och vi är 10 veterinärstudenter 
som ska åka från VMF. Utöver detta planerar vi för paneldiskussionen med veterinärer 
utan gränser Sverige den 6/10 samt årets studieresa som är en valsafari i Norge, mer 
info om detta kommer i våra sociala medier. Vi hoppas också på ett DSS-utbyte i år 
eftersom ekonomin finns, men vi behöver fler aktiva DSS:are!” 


h. Jakt- och Vildmarksutskottet 


Ordförande för Jakt- och Vildmarksutskottet Charlie Lundblad rapporterar.  


”Sen senaste föreningsmötet har Jakt-och Vildmarksutskottet anordnat en rad olika 
aktiviteter kopplat till jakt och natur. Bland annat har JaVU hållit i stjärnskådning, flera 
dagsvandringar och en kurs i viltspår, vilket har mötts med stort intresse! Jägarexamens 
20 platser har även fyllts och kommer rulla i gång inom kort, vilket utskottet ser fram 
emot! Inom snaraste framtiden ligger även flera aktiviteter, med bland annat en till 
omgång stjärnskådning, luftgevärsskytte, och paddling med kanot. Vi har också aktivt 
jobbat med sociala medier och affischer för att försöka nå ut till fler om våra öppna 
möten för de som är intresserade att engagera sig i utskottet, och för att annonsera våra 
aktiviteter. JaVU ser fram emot att fortsatt kunna främja intresset för jakt-och vildmark 
bland våra kårmedlemmar!” 


i. Klubbverket  


Klubbmästare Olle Sjöberg rapporterar.  


”KorV har genomfört två 04-släpp efterföljande protozoegasquen och landskampen 
samt ett 02-släpp efterföljande NVM-sittningen. Vi har hållit 3 pubar, en uppsatt på 30 
min under välkomstveckan och en väldigt lyckad musikquiz-pub med över 100 gäster. Vi 
ligger bra till i budgeten och undersöker underlag för att eventuellt införskaffa tapp 
samt subventionera Natt-O biljettpriserna. Orbi har nu SLUSS-medlemskap för VMF. 
KorV fortsätter jobba i festens geist med fokus på iallafall halvfulla släpp och lagom fulla 
studenter. I Hugo Gunnarsons anda.” 


j. Kårhusutskottet 


Kårhusgeneral Thordis Olafsdôttir rapporterar.  


”Sen senaste föreningsmöte har KU haft många möten och fixarkvällar/dagar. Läckage 
och avloppsproblem i köket har fixats (iallafall temporärt), vi har till exempel fixat första 
hjälpen lådan, byggt nya tak på några hundkojor och nu efter över 2 års hårt arbete har 
vi officiellt isolerat alla våra hundkojor. Brandsläckar-kontroll har också utförts. Jag har 
varit i kontakt med SLU gällande deras projekt: Nät 2.0 och jag och Kårhusöversten har 
haft VHN-möte. Enligt deltagande KU medlemmar gick utskottsmässan bra och sen hade 
vi Takeover av sociala medier för ca 2 veckor sen. Höstens stora städdag kommer vara 
den 6:e november och KU ser framemot att bjuda deltagande medlemmar på mat och 
massor av godis!” 
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k. Näringslivsutskottet 


UO-representant från Näringslivsutskottet Carl Nilsson rapporterar skriftligt.  


”Vi arbetar vidare med att planera näringslivsdagen den 13/11. Den 10/10 planeras ett 
panelsamtal tillsammans med Thomas Manske från Boehringer Ingelheim där vi 
diskuterar livet som ko-veterinär, samt en studentträff med Växa den 5/11.” 


l. PR-utskottet 


Ordförande för PR-utskottet Emiranzia Barlari Olsson rapporterar skriftligt.  


”Igår var jag och hälsade på en av våra kontaktpersoner på deras showroom. Det var 
mycket intressant och kugghjulen började snurra så nu har jag massor av inspiration på 
grejer att kika på och eventuellt köpa in!  


Jag är även i gång med planeringen av höstens stora tröjförsäljning. Annars kör PR på 
som vanligt, kom och köp!” 


m. Relaxutskottet  


Ordförande för Relaxutskottet Rebecka Östberg rapporterar.  


”Relaxen har sedan terminsstart haft 2 möten och är riktigt taggade på höstterminen. Vi 
har planerat in 2 event: att slå rekord om hur många som ryms i badtunnan och får-
yoga. Vi håller även på att starta upp självbetjäning med snacks, is, läsk och annat då vi 
har fått en egen liten frys i loungen. 


Vi har haft en uthyrning och en till är inbokad, vi ligger bra till ekonomiskt så vi är 
relaxade och peppade.” 


n. Utbildningsutskottet  


Ordförande för Utbildningsutskottet Maria Hallberg rapporterar.  


”Utbildningsutskottet jobbar på även denna termin med studiebevakningen för 
studenterna, vilket innebär att vi går på massor av möten med programråd, 
programnämnd, utökningsprojektet, institutioner med mera. Vad som sägs där 
rapporterar vi sedan tillbaka till studenterna under våra UU-möten. Under september 
har UU också hängt på utskottsmässan och pratat med massa härliga studenter samt 
varit ute i klasserna och presenterat sig protozoerna. Där berättade vi lite om UU och 
hur det funkar med kursrepresentanter och årskursrepresentanter samt hur viktiga 
dessa roller är, så vi hoppas att några är sugna på att ta sig an detta! 


Terminens första UU-möte hölls 17/9 och nästa möte kommer vara 23/10. Mötena är 
som vanligt öppna för alla och vi hoppas att många vill komma, i vanlig ordning bjuds 
det på supergott fika!” 


o. Veterinärhögskolans idrottsförening 


Ordförande för Veterinärhögskolans idrottsförening Rasmus Hedeberg rapporterar.  
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”VIF har hållit i slaget om Ultuna i slutet av välkomstveckan. Det kom mer folk än vad 
det gjort tidigare år, vilket var roligt. Därutöver håller vi i träningar måndagar och 
onsdagar, men vi planerar även att återinföra torsdagsträningar där vi kommer 
fokusera lite extra på volleyboll. Intresset från protozoerna har varit bra, och vi har sett 
många nya ansikten på våra träningar 


Vi har också hållit anordnat nordiska veterinärmästerskapen, även känt som NVM, vilket 
vi upplever var mycket lyckat. Vi hade bjudit in de övriga nordiska länderna och tävlade 
i lite olika grenar, där Norge i slutändan gick segrande med minsta möjliga marginal 
före Sverige” 


p. Styrelsen 


SLUSS-representant från styrelsen, Alice Södervall, rapporterar.  


”Styrelsen har sedan terminsstart hunnit med fyra styrelsemöten så det rutinmässiga 
arbetet rullar på. Mycket fokus har varit på först välkomstveckan och att sedan 
introducera alla nya studenter till kåren, det har gjorts bland annat via en utskottsmässa 
på VHC. Vi hoppas alla nya till kåren känner sig välkomna och behöver ni något så tveka 
inte att ta kontakt med någon i styrelsen. I samband med terminsstarten släppte vi också 
en informationsfilm om kåren som vi gjort tillsammans med SLU. Finns på våra sociala 
medier om någon missat.  


Under höstterminen har appen Orbi börjat användas, vi har en liten inlärningsperiod nu 
men mer av kårens aktiviteter kommer kunna hittas där framöver.  


Ackrediteringsprocessen för veterinärprogrammet fortsätter och SLU kommer hålla ett 
informationsmöte för studenter den 16 oktober kl. 16:30 i Audhumbla där ni har 
möjlighet att få svar på era frågor.  


I övrigt ligger stort fokus på kårhusflytten.” 


§77. Övriga frågor (i, d) 


Inga övriga frågor.  


§78. Mötets avslutande   


Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet avslutat kl. 21:20. 
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Stadgeändring doktorandrådets representation i styrelsen  


Doktorandrådet består av både nationella och internationella doktorander. Som det nu ser ut är det 


doktorandrådsordförande som ska vara adjungerad till styrelsen. Detta är problematiskt då 


doktorandrådsordförande inte alltid är svensktalande, vilket försvårar kontakten med styrelsen då 


möten och dokumentation oftast sker på svenska. Vårt förslag är därför att man ändrar stadgarna så att 


det finns möjlighet för en annan representant än ordförande att vara kontakten mellan VMF’s 


styrelse och doktorandrådet.   


  


Jag/vi yrkar   


- Att  16§ i avsnitt VII ”Studentkårens styrelse, presidium, utskott och funktionärer 


ändras från   


Studentkårens styrelse utgöres av ordförande, vice ordförande, skattmästare, 


sekreterare, kårutskottsordförande, SLUSS-representant, informationsansvarig, en 


ledamot från veterinärprogrammet och en ledamot från djursjukskötarprogrammet. 


Adjungerade till styrelsen är inspektor samt doktorandrådsordförande. Styrelsen bör 


sammanträda regelbundet. Styrelsen sammanträder på kallelse av ordföranden.  


Till  


Studentkårens styrelse utgöres av ordförande, vice ordförande, skattmästare, 


sekreterare, kårutskottsordförande, SLUSS-representant, informationsansvarig, en 


ledamot från veterinärprogrammet och en ledamot från djursjukskötarprogrammet. 


Adjungerade till styrelsen är inspektor samt en representant från doktorandrådet. 


Styrelsen bör sammanträda regelbundet. Styrelsen sammanträder på kallelse av 


ordföranden.  


   


Mia Hedlund, på uppdrag av Doktorandrådet  
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Stadgeändring doktorandrådets utformning  


Doktorandrådet önskar möjligheten att själva ändra exakt antal ledamöter i styrelsen utifrån behov. 


Detta skulle underlätta rekryteringen av aktiva till styrelsen då det ibland kan vara svårt att få tag på 


doktorander som känner att de har möjlighet att ta ett stort ansvar och lägga ner mycket tid på 


doktorandrådet. Om möjligheten finns att dela upp detta ansvar på två eller flera personer kommer 


detta att göra det lättare att få doktorander att engagera sig i doktorandrådet.   


  


Jag/vi yrkar   


- Att  tredje stycket i §43 i avsnitt XIII ”Doktorandrådet” ändras från  


Doktorandrådets medlemmar skall i november eller december månad kallas till årsmöte. 


Årsmötet, som har att ta ställning till mötets behöriga utlysande, besluta om 


ansvarsfrihet för avgående styrelse samt förrätta val av fyra ledamöter samt en 


suppleant, vilka skall utgöra doktorandrådets styrelse för kommande kalenderår. Vid 


val av styrelse bör vikt läggas vid att de olika kategorierna av forskarstuderande får 


representation.  


Till  


Doktorandrådets medlemmar skall i november eller december månad kallas till årsmöte. 


Årsmötet, som har att ta ställning till mötets behöriga utlysande, besluta om 


ansvarsfrihet för avgående styrelse samt förrätta val av minst fyra ledamöter samt en 


suppleant, vilka skall utgöra doktorandrådets styrelse för kommande kalenderår. Vid 


val av styrelse bör vikt läggas vid att de olika kategorierna av forskarstuderande får 


representation.  


  


Mia Hedlund, på uppdrag av Doktorandrådet   
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Ändra namn på UP-ansvarig och VKV-ansvarig 


I flera år har UP, Välkomstvärdar (VKV) och fusknolleansvarig inte hetat så på grund av lite olika 


anledningar som till exempel nytt koncept på story eller förvirring. De har under de senaste åren 


kallats för skräcken och faddrar (med olika variationer).  Detta har skapats förvirring under 


välkomstveckan för de ansvariga för att de inte vet vad de ska kalla sig själva samt under nyval 


då nya studenter aldrig har hört om UP, VKV eller fusknollor.   


Vi yrkar   


- Att   Stadgebilaga 1 punkt VI ändras från   


“Inskottet består av utskottsordföranden, en välkomstmästare i välkomnande 


årskurs på veterinärprogrammet och djursjukskötarprogrammet, VVK-ansvarig, 


tolv VVK jämnt fördelat från välkomnande klasser, UP-ansvarig, sex UP jämnt 


fördelat från välkomnandeklasser, välkomstvärdansvarig student i välkomnande 


årskurs på veterinärprogrammet och djursjukskötarprogrammet, 


fusknolleansvarig och en årskursrepresentant för varje årskurs inom 


veterinärprogrammet respektive djursjukskötarprogrammet förutom årskurs 2 på 


veterinärprogrammet och årskurs 1 på djursjukskötarprogrammet. I de fall ingen 


intresserad kan uppbringas i berörd årskurs, tillsätts posten från annan årskurs.”  


 


Till  


“Inskottet består av utskottsordföranden, en välkomstmästare i välkomnande 


årskurs på veterinärprogrammet och djursjukskötarprogrammet, VVK-ansvarig, 


tolv VVK jämnt fördelat från välkomnande klasser, Skräcken -ansvarig, sex 


Skräcken jämnt fördelat från välkomnandeklasser, Huvudfadder i välkomnande 


årskurs på veterinärprogrammet och djursjukskötarprogrammet, Fejkisansvarig 


och en årskursrepresentant för varje årskurs inom veterinärprogrammet 


respektive djursjukskötarprogrammet förutom årskurs 2 på veterinärprogrammet 


och årskurs 1 på djursjukskötar-programmet. I de fall ingen intresserad kan 


uppbringas i berörd årskurs, tillsätts posten från annan årskurs.”  


  


- Att   I stadgebilaga 2 under ”Inskottet” ändra från  


”VVK-ansvarig, UP-ansvarig, välkomstvärdansvarig och fusknolleansvarig 
åligger:”  


Till  


”VVK-ansvarig, Skräcken-ansvarig, Huvudfadder och Fejkisansvarig åligger:”  


 Jasmin Pettersson, Inskottsordförande  
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Motion till Veterinärmedicinska föreningens föreningsmöte: 2024-10-03  


 


Motion för att utöka köksposterna i KV 


Den nuvarande arbetsbördan för Köksmästarposten är väldigt stor för en person att hantera och kan 


stundvis vara väldigt påfrestande. 


För att lätta på arbetsbördan och för att göra posten mer attraktiv samt för att höja KV:s kulinariska 


potential har jag, med stöd av kära KorV, sammanställt denna motion! 


 


Vi yrkar: 


- Att ändra punkt IX. Klubbverket (KV) i Stadgebilaga 1 som lyder: 


 


”Klubbverket består av klubbmästare tillika utskottsordförande, vice klubbmästare, 


sånganförare, två diskjockeys, två evenemangsvärdar, barmästare, festmästare, 


köksmästare, pubmästare och ytterligare sju ledamöter, vilka benämns barpersonal.” 


 


till att i stället säga: 


 


”Klubbverket består av klubbmästare tillika utskottsordförande, vice klubbmästare, 


sånganförare, två diskjockeys, två evenemangsvärdar, barmästare, festmästare, 


två köksmästare, pubmästare och ytterligare åtta ledamöter, varav fyra benämns barpersonal 


och fyra kökspersonal.” 


- Att göra tillägg i Stadgebilaga 2 under Klubbverket: 


”Barpersonal/Kökspersonal åligger: 


Att  deltaga i planeringen och genomförandet av studentkårens fester, 


Att vid studentkårens fester tillsammans med det övriga KV svara för barverksamheten 


 


Arvid Törnfelt, Köksmästare KV 


Med stöd från Klubbverket 2024, KorV
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Reviderad motion till Veterinärmedicinska föreningens föreningsmöte: 2024-10-03  


 


Motion för att utöka köksposterna i KV 


Den nuvarande arbetsbördan för Köksmästarposten är väldigt stor för en person att hantera och kan 


stundvis vara väldigt påfrestande. 


För att lätta på arbetsbördan och för att göra posten mer attraktiv samt för att höja KV:s kulinariska 


potential har jag, med stöd av kära KorV, sammanställt denna motion! 


 


Vi yrkar: 


- Att ändra punkt IX. Klubbverket (KV) i Stadgebilaga 1 som lyder: 


 


”Klubbverket består av klubbmästare tillika utskottsordförande, vice klubbmästare, 


sånganförare, två diskjockeys, två evenemangsvärdar, barmästare, festmästare, 


köksmästare, pubmästare och ytterligare sju ledamöter, vilka benämns barpersonal.” 


 


till att i stället säga: 


 


”Klubbverket består av klubbmästare tillika utskottsordförande, vice klubbmästare, 


sånganförare, två diskjockeys, två evenemangsvärdar, barmästare, festmästare, 


två köksmästare, pubmästare och ytterligare åtta ledamöter.” 


 


Arvid Törnfelt, Köksmästare KV 


Med stöd från Klubbverket 2024, KorV 
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Motion till Veterinärmedicinska föreningens föreningsmöte: 2024-10-03  


VMF ska införa studentoveraller under ledning av Ovvegruppen 


(3 bilagor) 


Studentoveraller (ovve) är en kär studenttradition som finns i många städer, speciellt i Uppsala. Syftet 


med ovvar är bland annat att visa vilket program en student går. Det bidrar till en gruppkänsla och 


samhörighet både inom det egna programmet och till andra studenter runt om i landet. Med ovvar 


tillkommer roliga ovve-aktiviteter som exempelvis utmaningar. Ovven ska också prydas genom att sy 


på olika märken från sittningar, utmaningar och föreningar. Utöver det kan ärmar, ben, kragar och 


fickor bytas med studenter från andra program, vilket symboliserar olika ‘relationer’ till just den 


studenten.  


Ovvegruppen håller i ovverelaterade event som exempelvis syjuntor och pubrundor. En av de 


viktigaste evenemangen gruppen håller i är ovveinvigningen. Dessutom planerar gruppen för framtida 


samarbeten med andra utskott för roliga tillställningar. Utöver det ansvarar Ovvegruppen för inköp 


och försäljning av ovvar och märken. (För ekonomisk plan se bilaga 1.)  


Vårt förslag inkluderar att Ovvegruppen blir en undergrupp under PR-utskottet, något som noggrant 


har diskuterats med PR-utskottet och VMF:s styrelse. För att göra detta så tydligt som möjligt har 


Ovvegruppen och PR-utskottet skrivit ett avtal (bilaga 2).  


VMF hade gynnats av att införa ovvar. Införandet av ovvar skulle kunna leda till att fler studenter 


kommer på evenemang som exempelvis sittningar för att ha på sig ovven och för att få olika 


sittningsmärken. (Mer information om när en student kan bära sin ovve framgår i bilaga 3).  


Genom att ovvens färg symboliserar djursjukskötare- och veterinärprogrammet bidrar detta till att visa 


upp utbildningarna när studenter går klädda i sina ovvar på stan. Detta leder till publicitet för VMF. 


Klassjackor bidrar också till publicitet men förknippas inte lika tydligt med studentföreningar och är 


inte lika välkända utanför SLU som ovvar.  


Vi föreslår 


- Att VMF inför studentoveraller 


- Att Ovvegruppen ansvarar för studentoveraller som en inofficiell undergrupp av PR-utskottet 


Malin Sondell, ordförande Ovvegruppen 


 


 


Bilagor: 


Bilaga 1: Ovvegruppens ekonomi  


Bilaga 2: Avtal mellan Ovvegruppen och PR-utskottet 


Bilaga 3: Regler och förhållningssätt 
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Bilaga 1: Ovvegruppens ekonomi 


 


Försäljning av ovvar:  


Vid försäljning av ovvar kommer studenter som vill köpa ovvar att få fylla i en enkät. När studenten 


skickar in enkäten ska den betala för ovven. Efter en viss tid läggs beställningen på ovven. Om 


betalningen inte har kommit in tills dess kommer vi inte att beställa ovve till just den studenten. På så 


sätt minimerar vi risken för att gå med förlust i och med att vi får intäkten innan utgiften.  


Vi kommer att köpa in overaller från företaget Jobtop. Det är Sveriges största leverantör av 


studentoveraller. Jobtop tar betalt via faktura till företag och föreningar. De har en leveranstid på 6-8 


veckor och skickar leveranser fraktfritt. Inköpspriset för en ovve varierar beroende på antal som köps 


in samtidigt (grupprabatt), val av färg och specifika detaljer t.ex. logga och fickor.  


Kostnader som tillkommer är 10 kr/st för 1-2 stora loggor på ryggen och 5 kr/st för logga på benet 


(veterinär / djursjukskötare).  


Vid köp av 200+ overaller kostar de (inkl. tryck) 360 kr/st exkl. moms (450 kr inkl. moms). 


Vid köp av 30-50 overaller kostar de 400 kr/st exkl. moms (500 kr inkl. moms). 


Vi vet att ca 200 personer är intresserade av att köpa ovvar, utifrån enkätsvar som vi har fått. Det leder 


till att vår utgift för ovvar blir ca 95 000 (räknat med 2 loggor).  


För att inte gå back ekonomiskt kommer vi att sälja overallerna för 75 kr mer än inköpspriset till 


studenter. Om studenten är medlem i VMF kommer vi att sälja overallen för 25 kr mer än 


inköpspriset. Alltså kommer VMF-medlemmar att få 50 kr rabatt på sin ovve i förhållande till icke 


medlemmar.  


För varje såld ovve kommer Ovvegruppen att tjäna 75 kr eller 25 kr. Pengarna kommer att användas 


för att köpa in märken och finnas som en ekonomisk buffert.  


 


Försäljning av märken:  


Vid försäljning av märken (t.ex. Sittningmärken) kommer studenter som vill köpa märket att få fylla i 


en enkät. När studenten skickar in enkäten ska den betala för märket. Efter en viss tid läggs 


beställningen på märket. Om betalningen inte har kommit in tills dess kommer vi inte att beställa 


märket till just den studenten.  På så sätt minimerar vi risken för att gå med förlust i och med att vi får 


intäkten innan utgiften. Vid försäljning av utmaningsmärken fungerar inte samma metod då en 


utmaning kan vara aktuell att genomföra under en lång period. Därför måste vi kunna ha märket till 


försäljning under en lång period. Dessa märken kommer att köpas in innan betalning av student. För 


att minimera risken att gå ekonomiskt back kommer endast ett fåtal märken att köpas in så att vi säljer 


av alla märken med stor sannolikhet. Pengar till detta kommer att tas från överskottet vid försäljning 


av ovvar.  
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Bilaga 2: Avtal mellan Ovvegruppen och PR-utskottet  


Ovvegruppen är en undergrupp inom PR-utskottet.  


● Genom detta samarbete ska Ovvegruppen kunna nyttja VMF:s betalningsmöjligheter, 


bankkonto, bokföring och skattmästarens rådgivning. Detta genom att bli inkluderade i PR-


utskottets budget vid nästkommande budgetmöte.  


● Overaller och märken blir en del av PR-utskottets sortiment. 


● Ovvegruppen ansvarar för overaller och märken.  


● Vi ska ha en kontinuerlig kommunikation mellan Ovvegruppen och PR-utskottet.  


 


Detta avtal börjar gälla om Ovvegruppens motion blir genomröstad på Veterinärmedicinska 


föreningens föreningsmöte 3/10.  


 


Signatur Ovvegruppens ordförande:  


Malin Sondell 


 


 


Signatur PR-utskottets ordförande:  


Emiranzia Barlari Olsson 
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Bilaga 3: Regler och förhållningssätt 


När bärs ovve:  


● På sittningar (ej finsittningar) och studentevenemang.  


● När det är Kravall (“Krav-på-overall”).  


● På campus, lektioner, kårverksamhet, föreningsmöten etc.  


● På fester och nation. 


● Ovve kan bäras när studenten vill och anser att det passar. 


 


Hur bärs ovve:  


● Uppcabbad - När ovven är på både armar och ben. 


● Nedcabbad - När ovven endast är på benen. 


 


Generella regler och förhållningssätt: 


● Du får endast tvätta ovven när du är i den. Undantag om någon annans kroppsvätskor har 


kontaminerat ovven. 


● Ovven är personlig och får endast bäras av ägaren.  


● Du får inte pimpa din ovve innan ovveinvigningen.  


● Märken och kroppsdelar ska sys på för hand. Du får inte använda lim eller symaskin enligt 


tradition.  


● När du bär ovven representerar du VMF och ska följa VMF:s värdegrund.  


 


Kroppsdelar: 


● Ditt namn skrivs på vänster ben. Namnet kan vara ditt tilltalsnamn eller ett smeknamn. 


● Bitar av ärmar och ben kan bytas med vänner. 


● Fickor kan du byta med personer du hånglat med samtidigt som ni båda bär 


ovve/labbrock/hängselbyxor.  


● Krage byter du med någon du bytt intima kroppsvätskor med.  


● Vänster eller höger ovvehalva, eller stora delar av ovven kan bytas med ens tidigare overall 


om man har läst flera program.  


 


Märkesplacering: 


● Över hjärtat sätts favoritmärket. 


● På rumpan sätter du märken du ogillar. 


● Märken från evenemang du inte deltagit på placeras upp och ner. 


 


 


Dessa regler gäller generellt i studentstäder, men vissa är specifika för Uppsala. 
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Motion till Veterinärmedicinska föreningens föreningsmöte: 2024-10-03 


 


Kombinationslås i hundgårdar 


I dagsläget finns det inget specificerat i VMF:s Hundgårdspolicy om vilka lås som får 
användas på VMF:s hundgårdar. Flertalet hundgårdar har klassiska hänglås med nyckel, 
en del kombinationslås och vissa inga alls. För att förenkla för Kårhusutskottets 
hundgårdsansvariga önskas krav på att eventuella lås ska vara kombinationslås och att 
hundgårdsansvariga ska ha en lista över koderna. Det för att underlätta både den 
renovering och upprustning som behövs i majoriteten av gårdarna men även vid 
nyuthyrning. Speciellt akuta underhåll är idag svåra att genomföra på ett rimligt sätt då 
mycket tid behöver läggas på att få tag på hyresgäster samt väntan, något som kan 
undvikas med kombinationslås. Därför föreslår vi att föreningsmötet godkänner 
ändringen av Hundgårdspolicyn. 
 


Vi yrkar 


- Att  följande punkt under “Skötsel av hundgårdar” i VMFs Hundgårdspolicy tas bort: 


• Hyresgästen åligger att förse hundgårdsansvariga med tillgång till hundgården 


efter förfrågan som skickas med minst två veckors framförhållning. Om detta 


inte sker har kårhusutskottet rätt att bryta upp låser för att komma in i 


hundgården. 


- Att  följande punkter läggs till under “Skötsel av hundgårdar”: 


• Hyresgästen beslutar själv om de önskar lås på hundgården. Eventuella lås ska 


vara kombinationslås. Kombinationen ska meddelas hundgårdsansvariga i 


samband med att låset sätts upp eller vid byte av kombination. 


• Vid akut underhåll meddelas hyresgästen i samband med underhållet. Inget 


underhåll utförs när hund vistas i gården. 


 


Anja Sjöström & Lina Kärf, hundgårdsansvariga 2024 


Thordis Olafsdottir, kårhusgeneral 2024
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Proposition om stadgeändring till Veterinärmedicinska föreningens föreningsmöte 2024-10-03 


Studiebevakning av masterprogrammet i djuromvårdnad  


I år började ett kurspaket erbjudas som leder till en masterexamen inom djuromvårdnad och 2025 
kommer ett fullständigt masterprogram i djuromvårdnad att erbjudas. Eftersom VMF 
studiebevakar utbildningar inom djuromvårdnad och veterinärmedicin är det rimligt att även 
masterprogrammet i djuromvårdnad ska studiebevakas av VMF. Styrelsen föreslår därför att 
stadgarna ändras så att Utbildningsutskottets instruktioner och poster inkluderar 
masterprogrammet.  


Vi yrkar  


- Att Stadgebilaga 1 under ”XIV. Utbildningsutskottet (UU)” ändras från: 


”Utbildningsutskottet består av vice ordförande i styrelsen tillika 
utskottsordförande, representant för djursjukskötarstudenter, representant för 
veterinärstudenter, en ledamot från varje årskurs på veterinärprogrammet 
respektive djursjukskötarprogrammet, en ledamot från TU-Vet, en studiesocialt 
ansvarig, en sekreterare och ytterligare två ledamöter därutöver.” 


Till 


”Utbildningsutskottet består av vice ordförande i styrelsen tillika 
utskottsordförande, representant för djursjukskötarstudenter, representant för 
veterinärstudenter, en ledamot från varje årskurs på veterinärprogrammet 
respektive djursjukskötarprogrammet, en ledamot från TU-Vet, en ledamot från 
masterprogrammet i djuromvårdnad, en studiesocialt ansvarig, en sekreterare och 
ytterligare två ledamöter därutöver.” 


 
- Att Stadgebilaga 2 under ”Utbildningsutskottet” ändras från: 


”Utbildningsutskottet åligger:  
att bevaka undervisningen på veterinärprogrammet, djursjukskötarprogrammet 
och TU-Vet-programmet” 


Till 


”Utbildningsutskottet åligger:  
att bevaka undervisningen på veterinärprogrammet, djursjukskötarprogrammet, 
TU-Vet-programmet och masterprogrammet i djuromvårdnad” 


 
- Att Stadgebilaga 2 under ”Utbildningsutskottet” ändras från  


”Årskursrepresentant och TU-Vet-representant i utbildningsutskottet åligger:  
att närvara vid UU:s sammanträden, 
att från berörd årskurs inhämta information och informera i aktuella frågor.” 


Till 


”Årskursrepresentant, TU-Vet-representant och master-representant i 
utbildningsutskottet åligger:  
att närvara vid UU:s sammanträden, 
att från berörd årskurs inhämta information och informera i aktuella frågor.” 


Styrelsen 2024
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Fyllnadsval föreningsmöte 3 oktober 


Styrelsen 


- Ledamot DSS: Amelia Lindberg (DSS 1) 


Ekonomiutskottet (EkU) 


- Vice skattmästare: Sofia Dahl (DSS 1) 


 


Utbildningsutskottet (UU) 


- Huvudstuderandeskyddsombud*: Ida Henckel (Vet 3) 


- Ledamot: Linnea Holst (DSS 1) 


- Årskursrepresentant DSS 1: Niklas Kläboe (DSS 1) 


- Årskursrepresentant DSS 2: Ronja Frohlund (DSS 2) 


- Årskursrepresentant Vet 1: Elsa Eriksson (Vet 1) 
*Väljs in på höstens första föreningsmöte 


Bladmagen 


- Redaktör: My Thelander (Vet 1) 


Fikautskottet (FiQ) 


- Sockerbagare: Ebba Jacobsson (Vet 1) 


- Sockerbagare: Nellie Wetterlöv (Vet 1) 


- Sockerbagare: Elin Angeria (DSS 1) 


- Sockerbagare: Alice Hildingsson (DSS 1) 


- Sockerbagare: Hedda Simonsson (Vet 1) 


- Sockerbagare: Vilma Könemann (DSS 1) 


- Sockerbagare: Lovisa Stenman (DSS 1) 


- Sockerbagare: Ellen Johannesson (DSS 1) 


- Sockerbagare: Noah Hagberg (Vet 1) 


- Sockerbagare: Neo Nordling (DSS 1) 


- Sockerbagare: Jasmine Österberg (DSS 1) 


Inskottet 


- Fadderpärmsansvarig (DSS): Neo Nordling (DSS 1) 


Internationella utskottet (IU) 


- IVNSA-representant: Amelia Lindberg (DSS 1) 
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Jakt- och vildmarksutskottet (JaVU) 


- Jägarexamensansvarig*: Rebecca Lejdström (Vet 4) 


- Ledamot: Jenny Fredén (Vet 2) 
*Väljs in på höstens första föreningsmöte 


Klubbverket (KV) 


- Barmästare: Willie Bergdahl (Vet 4) 


- Barpersonal: Sofie Hägring (Vet 4) 


- Barpersonal: Albin Käll (DSS 1) 


Kårhusutskottet (KU) 


- Kårhusfixare: Edvin Gjerde (Vet 1) 


Näringslivsutskottet (NU) 


- Sponsansvarig: Yume Katayama (Vet 1) 


Relaxen 


- SPAmöba: Kristina Eriksson (Vet 1) 


Övriga poster 


- Auktionsförrättare: Lovisa Björnstedt (Vet 3) 


- Auktionsförrättare: Ghenna Chahrour (Vet 3) 


- Ledamot SORK (maj-maj):  


- Revisor (ej ekonomiskt kunnig): Jasmine Österberg (DSS 1) 


- Studerandeskyddsombud (Vet 1)*: Lovisa Ödeen (Vet 1) 


- Studerandeskyddsombud (Vet 2)*:  Alexandra Ekström (Vet 2) 


- Studerandeskyddsombud (Vet 3)*: Johanna Gunnarsson (Vet 3) 


- Studerandeskyddsombud (Vet 4)*: Michaela Leão Sjöblom (Vet 4) 


- Studerandeskyddsombud (Vet 5)*: Maria Hallberg (Vet 5) 


- Studerandeskyddsombud (Vet 6)*: Liselle Simonsson (Vet 6) 


- Studerandeskyddsombud (DSS 1)*: Nicole Jacobsson (DSS 1) 


- Studerandeskyddsombud (DSS 2)*:  


- Studerandeskyddsombud (DSS 3)*: Tova Hägerstrand (DSS 3) 
*Väljs in på höstens första föreningsmöte 


Valberedningen* 


- Ordförande**: Alma Kozma (Vet 6) 


- Klassrepresentant Vet 1*: Eerika Sällinen (Vet 1) 


- Klassrepresentant Vet 2*: Cornelia Johansson (Vet 2) 


- Klassrepresentant Vet 3*: Ida Henckel (Vet 3) 
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- Klassrepresentant Vet 4*: Willie Bergdahl (Vet 4) 


- Klassrepresentant Vet 5*: Vanja Pennebrink (Vet 5) 


- Klassrepresentant Vet 6*: Alma Kozma (Vet 6) 


- Klassrepresentant DSS 1*: Rebecka Salo (DSS 1) 


- Klassrepresentant DSS 2*:  


- Klassrepresentant DSS 3*: Oskar Persson (DSS 3) 
*Väljs in på höstens första föreningsmöte 


**Väljs in på mötet, bland någon av klassrepresentanterna 
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  {
    "personal_id": "2cc6e89dde8d3517c4e74b19817c8a74bfc691c253e7fdde364aedf5279c1fca",
    "full_name": "CHARLOTTE KEMNA",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "77.235.236.96",
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    },
    "signed_files": [
      {
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  },
  {
    "personal_id": "3ac0735c128ba05da86f786938194c66caa6661cbc6b6f3a5e5ca1a938213f42",
    "full_name": "Caitlin Maria Sandström",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "78.73.146.191",
      "orderRef": "e25bbe3e-ec9e-439f-91f7-982b43369129",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
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    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "73812799c29a42d5efd5a1da2d11798ee4dedd167350b5b60e1dbe812c02f28c",
    "full_name": "LISELLE MARIA WERONICA SIMONSSON",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "94.234.100.96",
      "orderRef": "0ea170ef-c762-4b15-a0bc-107bee1df443",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
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  }
]

		2024-11-13T17:32:38+0000


	



